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Detta protokoll är elektroniskt signerat och Utdragsbestyrkande 
Juridiskt bindande 

Sammanträdesprotokoll kommunstyrelsens 
allmänna utskott 2023-02-07 

Plats och tid Kommunhuset, 7 februari 2023, klockan 08.30–14.00. Avbrott för 
lunch klockan 12.10-13.00. 

  
 
Beslutande Kjell Öjeryd (v) 
 Robin Fransson (v) 
 Pia Sjöberg (s), jäv § 11 
 Magnus Norlund (m) 
  
 
Tjänstgörande ersättare Jan Lövgren (s) tjänstgör för Katarina Lövgren (s) 
 Kristina Axelsson (c) tjänstgör § 11, jäv § 18 
 
   
Övriga deltagare Mats Engman, kommunchef 
 Sara Grundström, kommunsekreterare 
 Melker Holmberg, nämndsekreterare 
 Marie Strinnholm, HR-chef, § 4 
 Sigrid Lagerfelt, controller, § 5 
 Anette Edvardsson, IT-chef, §§ 7-8 
 Josephine Gabrielsson, folkhälsosamordnare, § 9 
 Simon Sundström, fd teknisk chef, §§ 10-17 
 Elin Bergarp, teknisk chef, §§ 10-17 
 Erika Hjukström, utvecklingschef, § 18-22 
 Henrik Sjöström, fritids- och kulturchef, § 23 
  
  
 
 
Utses att justera Magnus Norlund (m) 
 
Justeringens tid och plats Protokollet justeras digitalt, information om datum för signering 

återfinns på sista sidan. 
 
 
 
Sekreterare  Digital signatur Paragrafer 1-26 
  Sara Grundström 
 
Ordförande  Digital signatur 
  Kjell Öjeryd (v) 
 
Justerande  Digital signatur 
  Magnus Norlund    
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__________________________________________________________________________________ 
 
 BEVIS/ANSLAG 
 
 Justeringen har tillkännagivits genom anslag 
 
Organ Kommunstyrelsens allmänna utskott 
 
Sammanträdesdatum 2023-02-07 Paragraf 1-26 
 
Datum för anslagets uppsättande  Anslaget tas ner efter 
 
Förvaringsplats för protokollet Stödverksamheten 
 
Underskrift  
 Sara Grundström 

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

 : 
8f

3d
85

9c
-d

1e
0-

48
0e

-9
f9

4-
11

39
41

34
a4

a0



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-02-07 3 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
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Au § 1 
 
Fastställelse av ärendelistan 
Allmänna utskottets beslut 
Ärende 12-13 utgår från dagens ärendelista som sedan fastställs enligt följande; 
 
1 Mötets öppnande   
2 Upprop   
3 Val av justerare   
4 Meddelanden   
5 Information ordförande och kommunchef   
6 Personalärenden 2023 2023/44 
7 Begäran om ändrad borgen - Inlandsbanan AB 2022/545 
8 Avslut Leader Fiskeområde Vindelälven 2023/40 
9 Anslutningsavgift PTS projekt 2022 2022/222 
10 Mindre lager för arbetsstationer 2023/37 
11 Arbetsordning Folkhälsorådet 2023-2026 2023/39 
12 Remiss - förslag till nya föreskrifter för Västerbottens län 

TRV 2022/111987  2022/562 
13 Remiss - Nya eller ändrade föreskrifter för bärighetsklass och 

lokala trafikföreskrifter inför sammanställning av vägar 2023/29 
14 Trafiksäkerhetsutredning för Sorsele tätort 2023/15 
15 JO-anmälan - Begäran om upplysning och yttrande 2022/456 
16 Option - Försäljning del av fastigheten Abmoberg 3:3 2023/28 
17 Slutredovisning försäljning av fastigheten Gargnäs 1:113 2022/296 
18 Slutredovisning försäljning av fastigheten Tranan 13 2022/202 
19 Slutredovisning fastighetsförsäljning - Bräskafors 1:26, 

Nalovardo 2022/107 
20 Slutredovisning försäljning av fastighet Norrsele 1:17 2020/329 
21 Slutredovisning investeringsprojekt – Upprustning 

Nalovardovägen 2022/291 
22 Handlingsplan Bygdemedel 2023 (bygdeavgiftsmedel) 2022/461 
23 Årets företag 2022 2023/25 
24 Svar på medborgarförslag - Grillplatser 2022/74 
25 Svar på medborgarförslag - Mottagare och förvarare av 

digitalt material 2021/626 
26 Svar på medborgarförslag - Skogens ånga driver ekoturismen 2022/460 
27 Biblioteksplan 2023-2027 2023/35 
28 Nominera ledamöter till SmåKoms styrelse 2023/41 
29 Politiska kontaktpersoner - Sveriges Ekokommuner 2023/42 
30 Styrelse Leader Lappland 2030 2021/414 
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Au § 2  
 
Meddelanden 

Kommunstyrelsens beslut 
Meddelandena läggs till handlingarna. 
 
Redovisning av meddelanden 
1. Näringslivsrådet - 2022-12-06 Minnesanteckningar, dnr 2022/566–141. 
2. Utvecklingsverksamheten - Beviljar arrangemangsbidrag för Holmen 

Gungar på 50 000 kronor till Sorsele ungdoms- och idrottsförening, dnr 
2022/554-805. 

3. Lantmäteriet - LM 2022_051262 Saknade umesamiska namn i Arjeplogs 
och Sorsele kommuner, handlingsid: 2023.79. 

4. Bergsstaten - Undersökningstillstånd - Östra Dobblonbäcken nr 1, dnr 
2022/540–436. 

5. Länsstyrelsen Västerbotten - Beslut att godkänna handlingsplan för 
bygdemedel år 2023, dnr 2022/461–106. 

6. Region Västerbotten - Beslut om stöd Bifall projekt Strategisk Samverkan 
för Hållbar Näringslivsutveckling i Möjligheterna Region (SHiMR) 2023-
01-02--2025-12-31, dnr 2022/415–141. 

7. Synskadades Riksförbund - Regeringen vill flytta ledarhundsverksamheten, 
SRF kritiskt. Handlingsid 2023.498. 
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Au § 3  
 
Information ordförande och kommunchef 
 
Allmänna utskottets beslut 
Informationen noteras. 
 
Ordförande informerar bland annat om; 
− För vindkraftsprojekt Jiltjaurberget har remiss kommit från Länsstyrelsen. 

Samhällsbyggnadsverksamheten har fått i uppdrag att ta fram ett förslag 
till yttrande som ska beslutas av kommunfullmäktige i maj. 

− Har begärt en träff med styrelsemedlemmarna i Vikom 
(Vindelälvskommunernas ekonomiska förening). Enligt tidigare beslut ska 
föreningen integreras i biosfärsområdet. Har därför begärt ett möte för att 
resonera om detta. 

− Sveaskog kommer att avsätta 12 000 ha mark för reservatsbildning inom 
Sorsele och Storuman. Sorsele kommun har redan stora områden skyddade 
så detta känns inte bra. Det är bara dessa kommuner i Västerbotten som 
fått detta krav. 

 
Kommunchefen informerar bland annat om; 
− Mycket ekonomi, bokslut 2022 och planering för 2023 liggande budget. 

Det oroar mest nu. Haft ett par möten i kommunledningsgruppen och vi 
beräknas ligga ett par miljoner i underskott. Beror främst på ökade 
elkostnader, snöröjning osv. Målsättningen är att till kommunstyrelsen 
presenterar den fakta som vi vet idag. Det kommer att krävas en hel del 
besparingar. 

− Vi har haft ett gräv jobb vid campingen i somras som inte gick så bra. Det 
tryckte upp grundvatten och avloppet spolades sönder, slam och sand kom 
in i campingens servicehus. Vi vidtog en del åtgärder så snart som möjligt. 
Blev ett försäkringsärende. Campingen har lagt ner ca 100 timmar för att 
städa. Det innebar att en tvättmaskin gick sönder, kranar och ventiler gick 
sönder som måste bytas samt avbokningar av gäster. De har fått ersättning 
från deras försäkringsbolag. Utrustningen var dock väldigt gamla och de 
fick ett stort åldersavdrag, de fick inte heller ersättning för all arbetstid de 
lagt ner. Nu vill de att kommunen ska stå för åldersavdraget samt den 
arbetstid de lagt ner som de inte fått ersättning för från försäkringsbolaget. 
Det finns en faktura som vi har bestridit. 

− Arena Sorsele där har det varit ett antal möten med projektledaren. Har nu 
fått en första övergripande kalkyl över kostnaden och den ligger över 
beslutad budget. Tittat på två olika alternativ, det ena att bygga nytt och 
det andra är att ansluta den nya hallen med den gamla. Kommer att titta 
vidare på dessa kommande vecka. Kommer att redovisa mer på 
kommunstyrelsens sammanträde den 21 februari. Kommer att behöva en 
arkitekt som detaljritar. 
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− Ny teknisk chef har börjat och jobbar nu parallellt med avgående teknisk 
chef som är hjälpreda. 
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Au § 4 Dnr 2022/38–029 
 
Personalärenden 2023 
Allmänna utskottets beslut 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Det finns sedan tidigare ett beslut på stående punkter till allmänna utskottet. 
HR-chefen har nu förslag på ändring av de ståendepunkterna, till exempel 
”Aktuellt från HR-chef”. 
 
Sjukfrånvaro 
Första året jag tar fram siffror, oklarhet kring tidigare rapportering, svårt att 
veta vad som stämmer. Kontakt med Sveriges Kommuner och Regioner om 
förutsättningar för den obligatoriska sjukfrånvaroutredningen. Många 
kommuner med samma system rapporterar olika. Ledsamt att inte komma i mål 
med detta. Stora skillnader i våra olika system. Previas verktyg är mer 
användarvänligt, men deras system bygger på ett aktivt medarbetar- och 
chefskap – att man tillämpar gällande rutin. Det vill säga sjuk- och frisk-
anmäler som man ska. 
 
Pågående frågor 
− Översyn av samverksavtalet – motsättningar i sista stund vilket innebär att 

ett omtag krävs. HR-chefen är sammankallande. 
− Fortsatt översyn och framtagande av styrdokument och riktlinjer – 

pågående process, översyn av hela personalpolitiska 
handlingsprogrammet, tufft att hinna med detta operativa och tidskrävande 
arbete, fortsättning följer. 

− Upphandling företagshälsovård – nytt avtal klart med Falck (fd Previa). 
− Översyn av delegationsordningen – genomförd med kort varsel, viktigt att 

denna förankras väl i förvaltningen så att den efterlevs, ”samråd med HR”, 
annars tandlös. 

− Fortsatt ansträngt läge på personalenheten. Mycket städjobb och gamla 
rester, allt utvecklingsarbete ligger på is, fullt upp med det löpande, ny 
medarbetare på plats från 1 januari, ev en medarbetare på väg åter i arbete. 

− Lokalt kollektivavtal med Kommunal (utbyte av personuppgifter inför 
löneöversyn) kommer at tecknas. 

− Inom omsorgen pågår en översyn av flextidsavtal tillsammans med 
ledningsgrupp för omsorgen, arbetsplatsombud och HR-chef. 

− Ny ansökan om medel för finansiera projektledare för Heltidsresan ska 
göras, gemensam sittning med Kommunal nästa vecka. 

− Många nya chefer i förvaltningen – mycket bra men tidskrävande. 
− Ansträngd förvaltning, många har för mycket och de som tidigare inte 

signaleras gör det nu. 
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− Tufft år att vänta, viktigt med ”kommunklistret”. 
− ”Oro och snack på byn” kopplat till utbildningsverksamheten. 
− Mycket nytt på HR-sidan under förra året (LAS, SÄVA) och mycket nytt 

på gång även detta år (nya regler om dygnsvila). 
 
Bokslut 2022 – arbetsrättsligt perspektiv 
− Beslut om att kräva läkarintyg från första sjukdag. 
− Ärenden som tangerat misskötsamhet – medarbete som själv slutar. 
− Övervägande om att tilldela skriftlig varning. Utfärdat av skriftlig varning 

pga brott mot sekretess och olovlig frånvaro. 
− Färre individärenden mot för år 2021 då det fanns ett uppdämt behov. 
− Inga överenskommelser om avslut av tjänst (utköp i folkmun). 
− Få omplaceringar. 

 
Löneöversyn 2023 
− Lokal förhandlingsordning med Kommunal – uppstartsmöte i september 

för lokal förhandlingsordning. 
− Samtliga överläggningar genomförda. 
− Tunt på personalenheten – mycket extra arbete som tar tid. 
− RUS-samtal pågår i förvaltningen. 
− Målbild att vi liksom förra året kan betal ut nya löner med aprillönen. 

 
Avtalsrörelsen 2023 
Sista mars löper att stort antal centrala avta om löne- och anställningsvillkor ut. 
Berör 2,2 miljoner arbetstagare i hela landet. Förhoppningsvis finns ett nytt 
avtal klart senast 31 mars 2023. Under tiden centrala kollektivavtal gäller råder 
fredsplikt. Det ger stabila förutsättningar och villkor både för AT och AG. 
 
Avtalsläget i kommuner och regioner 
− SKRs HÖKar (huvudöverenskommelse) om lön och anställningsvillkor 

löper ut våren 2024. 
− För 2023 ska dock centrala parter utifrån ”märket” fastställa en 

löneökningsnivå i HÖK med Kommunal. 
− Övriga HÖK är utan garanterat utfall. Ställningstagande till 

löneökningsnivå 2023 görs därmed av arbetsgivaren lokal (2,2 %) 
− Industrins part reglerar nivån på ”märket” beror på den stora betydelse 

som exportindustrin har för svensk ekonomi, konkurrenskraft osv. 
 
Delegationsärenden och återkoppling 
− Inget nytt att rapportera. 
− Många punkter finns i delegeringsordningen där samråd ska se med HR-

chef men delegat är annan tjänsteperson exempelvis förkortande av  
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uppsägningstid, lönesättning vid nyanställning, läkarintyg vid sjukfrånvaro 
understigande 7 dagar, kräver att förankring av delegeringsordningen ut i 
organisationen. 

 
Beslutsunderlag 
Bildspel och muntlig information av HR-chef Marie Strinnholm 
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Au § 5 Dnr 2022/545–106 
 
Begäran om ändrad borgen – Inlandsbanan AB 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslår kommunfullmäktige besluta, att såsom för egen skuld ingå borgen för 
Inlandsbanan AB:s låneförpliktelser upp till ett totalt högsta lånebelopp om 
938 840 kronor, jämte därpå löpande ränta och kostnader. 
 
Ärendebeskrivning 
Under 2019 togs styrelsebeslut om att förvärva motorvagnar till Inlandsbanan 
AB:s dotterbolag Inlandståget AB. Affären genomfördes därefter enligt beslut 
men på grund av pandemin och senare även kriget i Ukraina försenades och 
fördyrades ombyggnationen av motorvagnar i Polen. De ökade kostnaderna har 
försatt Inlandståget AB i ekonomiska svårigheter vilket ledde till att 
moderbolaget begärde ett aktieägartillskott från ägarkommunerna under 2022. 
 
För att undvika och säkerställa att inget nytt likviditetsbehov uppstår framöver 
har styrelsen i Inlandsbanan AB beslutat att överföra ägandet av de nya 
motorvagnarna från dotterbolaget till moderbolaget. På så sätt hamnar lån och 
tillhörande kostnader för de nya motorvagnarna i en starkare balansräkning där 
det statliga anslaget dessutom ytterligare förstärker ekonomin i form av ett 
förhöjt årligt bidrag från och med 2023. 
 
Fordonen syftar fortsatt till att skapa nya förutsättningar för ökad persontrafik 
kopplat till Inlandsbanan. I och med att ägandet av persontågen läggs över på 
Inlandsbanan AB kommer dessa fortsättningsvis hyras ut till operatörer som 
bedriver själva trafiken. 
 
I samråd med Kommuninvest begär nu Inlandsbanan AB att respektive 
fullmäktigen snarast fattar ett beslut i linje med vad som beskrivits. Beslutet 
ska vara utan specifika villkor och därmed lika för alla borgenärer, enligt krav 
från Kommuninvest. 
 
På likviddagen i början av 2023 kommer det nya borgensåtagandet ersätta det 
gamla men till ett justerat lägre belopp, då avbetalningar genomförts sedan 
upprättande av det tidigare borgensåtagandet. 
 
Beslutsunderlag 
Ekonomichefens tjänsteutlåtande 2023-01-23 
Brev till Sorsele kommun från Inlandsbanan AB 
 
Förslag till beslut 
Ekonomichefen - Kommunfullmäktige beslutar, att såsom för egen skuld ingå 
borgen för Inlandsbanan AB:s låneförpliktelser upp till ett totalt högsta 
lånebelopp om 938 840 kronor, jämte därpå löpande ränta och kostnader. 
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Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Avslut Leader Fiskeområde Vindelälven 
Allmänna utskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
Sorsele kommun godkänner att kommunens del av eventuellt överskott vid ett 
avslut tillfaller stiftelsen Vindelälvsfiske. 
 
Ärendebeskrivning 
Vindelälvens avrinningsområde och Umeälvens nedre del har under två Eu-
målperioder varit ett leaderområde med huvudfinansiering från Europeiska 
Fiskerifonden. Huvudman för den första perioden var Vindeln kommun och för 
den andra en Leaderförening som bildades 2016.  
 
Någon tredje period kommer det inte bli då Fiskerifonden inte längre kommer 
skjuta till medel för leaderverksamhet. Leaderföreningen kommer därför att 
avvecklas under våren 2023. 
 
Den ekonomiska situationen inför detta avslut är att det finns ett överskott som 
byggts upp under de två perioderna. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunsekreterarens tjänsteutlåtande 2023-01-31 
Brev till medfinansiärer från  
 
Förslag till beslut 
Kommunsekreteraren - Sorsele kommun godkänner att kommunens del av 
eventuellt överskott vid ett avslut tillfaller stiftelsen Vindelälvsfiske. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 7 Dnr 2022/222–534 
 
Anslutningsavgift PTS 2022 utbyggnadsprojekt 
Allmänna utskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
Föreslå kommunfullmäktige besluta; 
− Fastställer anslutningsavgiften för projektet PTS 2022 till 15 000 kronor 

per anslutning inklusive moms. 
− Efter utbyggnadsprojektets slutdatum debiteras anslutningsavgift i enlighet 

med antagna anslutningsavgifter för bredband. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele stadsnät sökte i augusti 2022 finansiering för tre projektsträckor från 
Bredbandsstöd 2022 som fördelas av PTS, Post och telestyrelsen. 
 
Samtliga tre projektsträckor: 1. Byarna Djupfors, Räftmyran, Bäckmo, 
Kraddsele, 2. Aha – Krutträsk och 3. Gustavsberg - Nedre Saxnäs beviljades i 
november 2022. 
 
I underlagen till ansökan angavs vår nuvarande anslutningsavgift på 12 000 
kronor exklusive moms för nya fastigheter som ansluter i samband med 
utbyggnadsprojekt. PTS har i underlagen för ansökan angett att 
anslutningsavgiften ska ligga mellan 10 000 kr – 40 000 kr. 
 
Det är viktigt att anslutningsbara fastigheter tidigt får vetskap om kostnaden för 
att ansluta till stadsnätet. Anslutningsavgiften är av stor vikt för 
projektplaneringen då den finansierar de delar av bredbandsutbyggnaden som 
inte täcks av bredbandsstödet från PTS. 
 
Som mottagare av bredbandsstödet ansvarar vi för att senast sex månader från 
startdatum erbjuda alla slutkunder som omfattas av utbyggnadsprojektet 
möjlighet att beställa bredbandsanslutning. Av erbjudandet ska det framgå när 
leverans kommer att ske samt kostnaden för anslutningen. Erbjudandet ska 
även publiceras offentligt. 
 
Stadsnätet ska leverera bredbandsanslutning till slutkunder vid minst två 
tillfällen: 
a) De slutkunder som accepterar stödmottagarens erbjudande, beskrivet ovan, 

om leverans av bredbandsanslutning i samband med utbyggnadsprojektet, 
ska få sin bredbandsanslutning levererad senast på dagen för 
bredbandsinfrastrukturens färdigställande. 

b) De slutkunder som senast två år efter bredbandsinfrastrukturens 
färdigställande begär att en stödberättigad byggnad ska anslutas ska få sin 
bredbandsanslutning levererad senast tre år efter färdigställandet. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-02-07 14 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 7, forts. 
 
Beslutsunderlag 
It-chefens tjänsteutlåtande 2023-01-26 
 
Förslag till beslut 
It-chefen - Kommunfullmäktige fastställer anslutningsavgiften för projektet 
PTS 2022 till 15 000 kronor per anslutning inklusive moms. Efter 
utbyggnadsprojektets slutdatum debiteras anslutningsavgift i enlighet med 
antagna anslutningsavgifter för bredband. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-02-07 15 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 8 Dnr 2023/37–054 
 
Mindre lager för arbetsstationer 
Allmänna utskottet förslår kommunstyrelsen besluta 
− Bevilja IT-enheten att göra inköp av teknisk utrustning för lagerhållning 

till vidare försäljning internt inom Sorsele kommuns verksamheter till ett 
värde upp till 80 000 kronor. 

− Kostnaden belastar verksamhet it 92050 vilket innebär att en 
budgetavvikelse upp till 80 000 kronor tillåts. 

 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun upphandlade 2022 ny leverantör av arbetsplatser i form av 
datorer med tillbehör. Avtalet innefattar bland annat stationära datorer, bärbara 
PC, bildskärmar samt dockningsstationer. 
 
På grund av rådande världsläge gällde för 2022 att leverans ska vara oss 
tillhanda senast sex månader från beställning. För beställningar lagda 2023 
gäller att leverans ska vara oss tillhanda senast 3 månader efter beställning. De 
beställningar vi gjorde under 2022 har ännu inte levererats till kommunen. 
Anställda väntar fortfarande på sina arbetsredskap och verksamheterna och IT-
enheten samarbetar för att lösa ut bristen på ny utrustning för att verksamheten 
ska kunna löpa på. 
 
Den komponentsbrist som råder i världen gör att leveranstiderna kan variera 
enormt. Med långa leveranstider kan IT-enheten inte garantera att personalen 
får det tekniska stöd som krävs för att kunna utföra sina arbetsuppgifter. Detta 
ökar IT stress och risken för en försämrad arbetsmiljö för medarbetarna, det 
medför en högre arbetsbelastning på IT-enheten. 
 
För att minska sårbarheten under kommande år föreslår IT-enheten att vi köper 
in ett antal enheter som ska fungera som buffert och säkerställa att 
verksamheten kan bedrivas trots långa leveranstider. Dessa enheter kommer då 
kunna hämtas ut och internfaktureras till verksamheterna under året. Förlag till 
enhetsreserv: 
Utrustning Antal 
Stationär dator 1 
Bärbar dator 8 
Bildskärm 6 
Dockningsstation 5 
 
Beslutsunderlag 
It-chefens tjänsteutlåtande 2023-01-27 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-02-07 16 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 8, forts. 
 
Förslag till beslut 
It-chefen - Att kommunstyrelsen beviljar IT-enheten att göra inköp av teknisk 
utrustning för lagerhållning till vidare försäljning internt inom Sorsele 
kommuns verksamheter till ett värde upp till 80 000 kronor. 
Pia Sjöberg (s) – Kostnaden belastar verksamhet it 92050 vilket innebär att en 
budgetavvikelse upp till 80 000 kronor tillåts. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-02-07 17 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 9 Dnr 2023/39–003 
 
Arbetsordning Folkhälsorådet 2023–2026 
Allmänna utskottets beslut 
Återremitterar arbetsordningen som ska remissas till samtliga politiska partier 
med möjlighet att lämna synpunkter eftersom detta förändrar den politiska 
organisationen. Dessutom ska förslag till den nya arbetsordningen förankras 
hos ledningsgruppen. 
 
Ärendebeskrivning 
Senaste arbetsordning till Sorsele Folkhälsoråd är antagen av 
kommunfullmäktige 2019-02-25 § 12. Förslag till ny arbetsordning för 
mandatperioden 2023–2026 finns nu för beslut. 
 
Beslutsunderlag 
Förslag till arbetsordning folkhälsorådet 2023–2026 
 
Förslag till beslut 
Kjell Öjeryd (v) – Antar förslag till arbetsordning Folkhälsorådet 2023–2026. 
Magnus Norlund (m) – Återremitterar arbetsordningen som ska remissas till 
samtliga politiska partier med möjlighet att lämna synpunkter eftersom detta 
förändrar den politiska organisationen. Dessutom ska förslag till den nya 
arbetsordningen förankras hos ledningsgruppen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att allmänna utskottet beslutar enligt Norlunds förslag. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunsekreterare 
Folkhälsosamordnare 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-02-07 18 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 10 Dnr 2023/15–512 
 
Förslag att utföra en Trafiksäkerhetsutredning för Sorsele 
tätort 
Allmänna utskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
Föreslå kommunfullmäktige besluta; 
Inte anslå medel för att genomföra en trafiksäkerhetsutredning. 
Trafiksäkerhetsutredning ska göras inom befintlig budget. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har av kommunfullmäktige beslut 2022-02-28 § 9, dnr 
2021/193–106, fått i uppdrag att genomföra en trafiksäkerhetsutredning inom 
Sorsele tätort. Ärendet har sitt ursprung i ett medborgarförslag där förslaget är 
att införa generell hastighetsbegränsning inom Sorsele tätort med 40 km/h. Vid 
skolor och dagis skulle nuvarande hastighetsbegränsning behållas, 30 km/h. 
 
Förslaget har lämnats för remiss till tekniska verksamheten, Trafikverket och 
Polisen. Trafikverket och Polisen har avstyrkt förslaget. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2023-01-10 
Offert AFRY, hastighetsutredning 
Kommunfullmäktige 2022-02-28 § 9 
Medborgarförslaget 
 
Förslag till beslut 
Tekniska chefen - Att anslå 150 000 kronor för att genomföra 
trafiksäkerhetsutredningen. Att Teknisk chef får i uppdrag att genomföra 
utredningen med hjälp av föreslaget konsultföretag. Att utredningen påbörjas 
snarast efter accepterad offert och erforderliga kommunala beslut. Att 
utredningen med dess slutsatser och förslag på åtgärder redovisas då den har 
utförts samt att eventuella åtgärder som behövs göras kostnadsuppskattas och 
särredovisas. 
Magnus Norlund (m) och Kjell Öjeryd (v) – Inte anslå medel för att genomföra 
en trafiksäkerhetsutredning. Trafiksäkerhetsutredning ska göras inom befintlig 
budget. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att allmänna utskottet beslutar enligt Norlund och Öjeryds 
förslag. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-02-07 19 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 11 Dnr 2022/456–108 
 
JO anmälan. Begäran om upplysningar och yttrande 
Allmänna utskottets beslut 
Att besvara remissen till JO enligt nedan: 
Sorsele kommun har inte levt upp till de krav som ställs i Förvaltningslagen § 6 
och uppdrar till kommunchef att ta fram riktlinjer för att Förvaltningslagen § 6 
ska efterlevas inom samtliga verksamheter. 
 
Jäv 
På grund av jäv deltar inte Pia Sjöberg (s) i handläggningen av detta ärende och 
lämnar lokalen. Kristina Axelsson (c) inträder som ersättare. 
 
Ärendebeskrivning 
En privatperson har i en anmälan framfört klagomål mot Sorsele kommun med 
anledning av kommunens hantering av frågor som personen ställt via e-post. 
Ärendet har anmälts till JO, Riksdagens ombudsman. JO har lämnat in begäran 
om upplysning och yttrande. Av yttrandet ska särskilt framgå hur kommunens 
hantering av den klagandes frågor förhåller sig till kravet på serviceskyldighet i 
6 § förvaltningslagen (1017:900). JO:s begäran var felaktigt adresserat till 
Samhällsbyggnadsnämnden vilket har inneburit att ärendet inte alls har beretts i 
tid. Klagomålet har sitt ursprung och början då personen köpte en fritidstomt i 
Ammarnäs och ej godkände kommunens debitering av VA-avgift för obebyggd 
tomt. 
 
I bilagorna framgår det att kommunen har rätt att debitera obebyggda tomter, 
däremot är det otydligt i kommunens VA taxa att kommunen har den rätten. 
VA verksamheten kommer därför att revidera VA taxan och lämna förslag till 
hur just denna taxa ska förtydligas. 
 
Detta ärende berör i första hand ekonomiverksamheten och funktionen 
kundtjänst men den berör också tekniska verksamhetens VA-verksamhet. 
Ärendet berör också tekniska verksamhetens verksamhetsområde ”Allmän 
markreserv/skogsfastigheter” då det är den verksamheten som exploaterar och 
försäljer tomter. 
 
I JO:s begäran om remiss framgår det att ärendet ska beredas av nämnd som 
ska redovisa sin bedömning av det som kommit fram samt bifoga ett 
protokollsutdrag från det sammanträdet då nämnden fattade beslut om yttrandet 
till JO 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska chefen tjänsteutlåtande 2023-01-30 
Sammanställning dokumentation 
JO – Begäran om upplysning och yttrande 2022-11-21 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-02-07 20 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 11, forts. 
 
Förslag till beslut 
Tekniska chefen – Föreslår kommunstyrelsen att godkänna upprättad remiss till 
JO enligt följande: Att både ekonomienhet som teknisk verksamhet anser att 
kommunen inte brustit i sin serviceskyldighet och att bilagorna med både 
sammanställning och utdrag av kommunikationen mellan privatpersonen och 
kommunens verksamheter stöder detta. 
Kjell Öjeryd (v) – Sorsele kommun har inte levt upp till de krav som ställs i 
Förvaltningslagen § 6 och uppdrar till kommunchef att ta fram riktlinjer för att 
Förvaltningslagen § 6 ska efterlevas inom samtliga verksamheter. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att allmänna utskottets beslutar enligt eget förslag. 
 
 
Beslutet sänds till: 
JO 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-02-07 21 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 12 Dnr 2023/28–253 
 
Option, försäljning del av fastigheten Abmoberg 3:3 
Allmänna utskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
− Godkänna förslag till option som ger företaget rätt att under optionstiden 

förvärva 14 470 m2 av fastigheten Abmoberg 3:3 till en köpeskilling av 
578 800 kronor. 

− Uppdrag till teknisk chef att upprätta erforderliga köpehandlingar inklusive 
servitut för väg till förmån för kommunens Va-anläggning om företaget 
väljer att nyttja optionen och verkställa försäljningen. 

− Vid försäljning står köparen för samtliga fastighetsbildningskostnader. 
− Teknisk chef redovisar ärendet till kommunstyrelsen då försäljningen har 

skett eller om optionen löper ut utan att försäljning skett. 
 
Ärendebeskrivning 
Baseco AB har uppvaktat tekniska verksamheten med önskemål om att 
förvärva mark i syfte att utöka sitt nuvarande industriområde. Företaget 
undersöker förutsättningar för att utveckla sin verksamhet och markområdet 
kan komma att behövas för utbyggnad av företagets verksamheter. Tekniska 
verksamheten ser varken på kort eller lång sikt att kommunen har något annat 
behov av området för eget eller annans bruk, så av det skälet föreslår tekniska 
verksamheten att optionen godkänns. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2023-01-19 
Situationsplan opto 
Situationsplan karta 
 
Förslag till beslut 
Tekniska verksamheten föreslår kommunstyrelsens arbetsutskott föreslå 
kommunstyrelsen att godkänna förslag till option som ger företaget rätt att 
under optionstiden förvärva 14 470 m2 av fastigheten Abmoberg 3:3 till en 
köpeskilling av 578 800 kronor. Att uppdrag till teknisk chef att upprätta 
erforderliga köpehandlingar inklusive servitut för väg till förmån för 
kommunens Va-anläggning om företaget väljer att nyttja optionen och 
verkställa försäljningen. Att vid försäljning står köparen för samtliga 
fastighetsbildningskostnader. Att teknisk chef redovisar ärendet till 
kommunstyrelsen då försäljningen har skett eller om optionen löper ut utan att 
försäljning skett. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
Beslutet sänds till: Kommunstyrelsen   
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-02-07 22 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 13 Dnr 2022/296–253 
 
Slutredovisning försäljning av fastigheten Gargnäs 1:113 
Allmänna utskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
Att godkänna slutredovisningen. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har verkställt kommunfullmäktiges beslut 2022-09-26 
§ 106 och sålt fastigheten Gargnäs 1:113. 
 
Hela köpeskillingen om en (1) krona har erlagts, redovisats in och 
försäljningen är avslutad. 
 
Samtliga villkor enligt kommunfullmäktiges beslut har följts utom 
fastighetsbildningskostnaderna som har ersatts av mäklararvode som 
finansierats från tekniska kontoret. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2023-01-09 
Kommunfullmäktige 2022-09-26 § 106 
 
Förslag till beslut 
Tekniska chefen - Tekniska verksamheten förslår kommunstyrelsens 
arbetsutskott föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att 
godkänna slutredovisningen 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-02-07 23 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 14 Dnr 2022/202–253 
 
Slutredovisning försäljning av fastigheten Tranan 13 
Allmänna utskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
Att godkänna slutredovisningen. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har verkställt kommunstyrelsens beslut 2022-06-07 § 
113 och sålt fastigheten Tranan 13. 
 
Hela köpeskillingen om 940 000 kronor har erlagts, redovisats in och 
försäljningen är avslutad. Försäljningen nådde utgångspris men inte pris 
därutöver. 
 
Mäklararvodet och övriga omkostnader har finansierats av anslaget ”En 
kommun i balans” då försäljningen av Tranan 13 är ett av de större 
energireducerande projekten i den handlingsplan som håller på att byggas upp. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2023-01-09 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 113 
 
Förslag till beslut 
Tekniska chefen - Tekniska verksamheten förslår kommunstyrelsens 
arbetsutskott föreslå kommunstyrelsen besluta att godkänna slutredovisningen 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomi 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-02-07 24 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 15 Dnr 2022/107–253 
 
Slutredovisning försäljning av Bräskafors 1:26, Nalovardo 
Allmänna utskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
Föreslå kommunfullmäktige besluta;  
Att godkänna slutredovisningen. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har verkställt kommunfullmäktiges beslut 2022-04-25 
§ 34 och sålt fastigheten Bräskafors 1:26 vid Nalovardo. Hela köpeskillingen 
om 30 000 kronor har erlagts, redovisats in och försäljningen är avslutad. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska chefen tjänsteutlåtande 2023-01-09 
Kommunfullmäktige 2022-04-25 § 34 
 
Förslag till beslut 
Tekniska chefen – Föreslår kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att 
godkänna slutredovisningen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-02-07 25 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 16 Dnr 2020/329–253 
 
Slutredovisning försäljning av Norrsele 1:17 
Allmänna utskottet föreslår kommunstyrelsen beslut 
Föreslå kommunfullmäktige besluta; 
Att godkänna slutredovisningen. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har verkställt kommunfullmäktiges beslut 2020-09-28 
§ 76 och sålt fastigheten Norrsele 1:17. Hela köpeskillingen om 500 000 
kronor har erlagts, redovisats in och försäljningen är avslutad. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2023-01-09 
Sammanställning ärende Norrsele 1:17 
Kommunfullmäktige 2020-09-28 § 76 
 
Förslag till beslut 
Tekniska chefen - Tekniska verksamheten förslår kommunstyrelsens 
arbetsutskott föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att 
godkänna redovisningen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-02-07 26 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 17 Dnr 2022/291–311 
 
Slutredovisning investeringsprojekt – Upprustning av enskilda 
vägen 12083, Nalovardo 
Allmänna utskottet förslår kommunstyrelsen besluta 
Föreslå kommunfullmäktige besluta;  
− Att godkänna slutredovisningen. 
− Att kommunens belopp om 157 194 kronor tas från projektet ”Allmänna 

energiåtgärder Kommunhuset”. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har verkställt kommunfullmäktiges beslut Upprustning 
av enskilda vägen 12083, Nalovardo. Totala kostnaden för projektet uppgick 
till 748 540 kronor exklusive moms. Kommunen erhöll investeringsbidrag med 
70 % av redovisad kostnad, 523 978 kronor. Kommunens kostnad blir 157 194 
kronor. Skidanläggningen Nalovardo ska stå för 30 % av totala kostnaden 
vilket blir 67 368 kronor exklusive moms vilket har fakturerats. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2023-01-09 
Sammanställning investeringsprojekt 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 64 
 
Förslag till beslut 
Tekniska chefen - Tekniska verksamheten förslår kommunstyrelsens 
arbetsutskott föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att 
godkänna slutredovisningen samt att kommunens belopp om 157 194 kronor 
tas från projektet ”Allmänna energiåtgärder Kommunhuset”. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-02-07 27 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 18 Dnr 2022/461–106 
 
Handlingsplan Bygdemedel 2023 – disponering nr 1 
Allmänna utskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
Utifrån Handlingsplan bygdemedel 2023 fördela medel från potten ”Allmänna 
näringslivsfrämjande åtgärder och medfinansiering av projekt” enligt följande: 
− 180 000 kronor – Medfinansiering projekt till verksamhet 22020 
− 90 000 kronor – Marknadsföring till verksamhet 22010 
− 150 000 kronor – Friluftsfonden verksamhet 34020 

 
Jäv 
På grund av jäv deltar inte Kristina Axelsson (c) i handläggningen av detta 
ärende och lämnar lokalen. Hon är inte tjänstgörande under sammanträdet, så 
ingen ersättare inträder. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun har antagit Handlingsplan för bygdemedel 2023 (2022/461). 
Handlingsplanen fördelar de disponibla medlen som är ungefär 900 000 kronor 
per år enligt följande: 
− 75% till ”Allmänna näringslivsfrämjande åtgärder och medfinansiering av 

projekt”. Hur dessa medel ska fördelas beslutar kommunstyrelsen. 
− 25 % till ”Främjande av kommunens föreningsliv”. Dessa medel avsätts 

för föreningar att söka och görs senast 31 januari där kommunen får yttra 
sig innan beslut tas av Länsstyrelsen. 

 
I detta steg ska nu kommunstyrelsen besluta om mer specifikt användande av 
medel för ” Allmänna näringslivsfrämjande åtgärder och medfinansiering av 
projekt. 
 
Beslutsunderlag 
Utvecklingschefen tjänsteutlåtande 2023-01-27 
 
Förslag till beslut 
Utvecklingschef - Att utifrån Handlingsplan bygdemedel 2023 fördela medel 
från potten ”Allmänna näringslivsfrämjande åtgärder och medfinansiering av 
projekt” enligt följande: 
180 000 kronor – Medfinansiering projekt till verksamhet 22020 
90 000 kronor – Marknadsföring till verksamhet 22010 
150 000 kronor – Friluftsfonden verksamhet 34020 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
Beslutet sänds till: Kommunstyrelsen,  
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-02-07 28 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 19 Dnr 2023/25–140 
 
Årets företag 2022 
Allmänna utskottets beslut 
Ärendet bordläggs till allmänna utskottets sammanträde den 11 april 2023. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt riktlinjerna för att utse Årets Företag (dnr 2022/416) ska medborgare få 
möjlighet att nominera företag. Därefter sammanställer 
utvecklingsverksamheten dessa och föreslår fem av de nominerade utifrån 
branscher, ägare med olika kön och geografisk spridning i kommunen till 
kommunstyrelsens allmänna utskott för beslut. 
 
Följande kriterium gäller: Årets företag kännetecknas av utveckling, 
nytänkande och en stabil ekonomi. Företaget är lokalt verksamt och har sitt 
säte i kommunen, visar intresse för lokal utveckling på ett sätt som stärker 
kommunens inriktning om livskraft genom tillväxt och hållbarhet. 
 
Utvecklingsverksamheten har enligt riktlinjerna möjlighet att också själva utse 
ett eller flera egna priser av engångskaraktär beroende på aktuella händelser 
och utveckling under året som gått. Vilka priser och pristagare är ännu inte 
utsedda. 
 
Beslutsunderlag 
Utvecklingschefens tjänstutlåtande 2023-01-27 
Lista nominerade företag och motivering 
 
Förslag till beslut 
Utvecklingschefen – Föreslår följande fem företag att välja bland när dem ska 
besluta om pristagare Årets Företag 2022: Princess Bageri /Sarina Bieri, 
Gluetec AB, Hook & Cup Sorsele Visitorcenter AB, Forsgrens i Blattnicksele, 
Maidi Andersson-Eira. 
Kjell Öjeryd (v) – Föreslår att ärendet bordläggs till allmänna utskottets 
sammanträde den 11 april 2023. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att allmänna utskottet beslutar enligt eget förslag. 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-02-07 29 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 20 Dnr 2022/74–106 
 
Svar på medborgarförslag – Grillplatser  
Allmänna utskottet förslår kommunstyrelsen besluta 
Föreslå kommunfullmäktige besvara medborgarförslaget enligt följande: 
Tack för ditt förslag som medborgare. Kultur- och fritidsenheten får i uppdrag 
att utse möjlig placering och struktur kring upprättande av grillplatser. De ska 
arbeta med att genomföra detta på så många platser i kommunen som möjligt 
inom en budget på 100 000 kronor. 
 
Ärendebeskrivning 
Erika Bjuhr har lämnat ett medborgarförslag till Sorsele kommun med förslag 
om att bygga fler enkla grillplatser med tak omkring Sorsele. Hon påtalar de 
vackra platserna som finns tätortsnära med möjliga platser att uppföra 
grillplatser vid för de som inte har bil, turister, ungdomar med flera samt de 
som vill göra en kortare promenad och utflykt. Syftet är att göra orten mer 
attraktiv och främja utevistelse. 
 
Verksamheten har fört samtal med Erika Bjuhr som gett mer specifik 
information kring vart besökare idag går, och där behovet i tätorten är som 
störst och där lyfts båtbryggan på Holmen som en viktig plats. 
 
Beslutsunderlag 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 2023-01-27 
Digitala kartan 
Barnchecklista analys grillplatser 
Kommunfullmäktige 
 
Förslag till beslut 
Utvecklingschefen - Kultur- och fritidsenheten utser möjlig placering och 
struktur kring upprättande av grillplatser och arbetar vidare med att genomföra 
detta på så många platser i kommunen som budgeten på 100 000 kronor gör 
möjligt. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-02-07 30 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 21 Dnr 2021/626-106 
 
Medborgarförslag – Mottagare och förvarande av digitalt 
material 
Allmänna utskottet förslår kommunstyrelsen besluta 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
Tack för ditt inlämnade förslag som medborgare. Utvecklingsverksamheten har 
sett över möjlighet att publicera digitalt material som kommunen får som gåva 
på kommunens hemsida. I samtal med kommunikatören framkommer 
svårigheter att lägga ut digitalt historiskt material från andra källor på 
kommunens hemsida. I denna typ av material finns ofta personuppgifter av 
olika slag där GDPR skapar utmaningar. Kommunens hemsida är primärt en 
myndighetssida med höga lagkrav. Material vi lägger ut på hemsidan ska vara 
tillgänglighetsanpassad vilket denna typ av material sällan är. Samtidigt ska 
kommunen stå för att informationen som läggs ut är korrekt vilket är svårt att 
säkerställa när källan är från annan aktör. Resurser som krävs för att 
tillgänglighetsanpassa, kvalitetssäkra, anpassa digitala materialet till lämpligt 
läsbart digitalt format samt katalogisera är inget som verksamheten har resurser 
för idag. Utifrån detta är medborgarens förslag om att publicera materialet på 
kommunens hemsida inte möjlig. 
 
Verksamheten ser dock ett stort värde i att fortsätta försöka hitta alternativa 
lösningar till denna typ av historiskt material. Verksamheten har därför 
påbörjat en process att ta fram riktlinjer för olika typer av donationer. Riktlinjer 
som innehåller bland annat vad kommunen ska ta emot och vad kommunen 
inte ska ta emot, hur gåvorna ska förvaras och vilken verksamhet som är 
ansvarig. Det finns en långsiktig målsättning att katalogisera och i större 
utsträckning än idag tillgängliggöra material för medborgarna Verksamheten 
kommer därför att undersöka möjlighet till extern finansiering som inkluderar 
katalogisering, utställning, tillgängliggörande av materialet och olika typer av 
medier för medborgarna. Ännu har inga medel hittats och tyvärr finns det inga 
garantier på att det kommer att finnas. 
 
Ärendebeskrivning 
Ett medborgarförslag har inkommit med syfte att säkerställa att historiskt 
material sparas. Förslaget påtalar att alltmer historiskt material produceras 
digitalt och detta material finns både hos föreningar och enskilda personer. 
Materialet är i många fall oåtkomligt för den breda allmänheten men kan ur ett 
historiskt perspektiv vara högst intressant både idag och för kommande 
generationer. Medborgaren föreslår att kommunen tar emot och lagrar 
materialet och publicerar detta på kommunens hemsida. 
 
Beslutsunderlag 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 
Kommunfullmäktige 2022-02-28 § 7 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-02-07 31 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 21, forts. 
 
Medborgarförslaget 
 
Förslag till beslut 
Utvecklingschefen lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 

 
 

 
  

Ad
do

 S
ig

n 
ID

-n
um

m
er

 : 
8f

3d
85

9c
-d

1e
0-

48
0e

-9
f9

4-
11

39
41

34
a4

a0



 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-02-07 32 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 22 Dnr 2022/460–840 
 
Svar på medborgarförslag – Skogens ånga driver ekoturismen 
Allmänna utskottet förslår kommunstyrelsen besluta 
Föreslår kommunfullmäktige besvara medborgarförslaget enligt följande: 
Tack för att du lämnat förslag som medborgare. Sorsele kommun fortsätter 
genom sitt delägande i Inlandsbanan AB att bidra till en hållbar 
transportlösning. 
 
Ärendebeskrivning 
Urban Berglund har lämnat ett medborgarförslag med en önskan om att driva 
inlandsbanan fossilfri för att utveckla dess möjlighet att vara en hållbar 
pulsåder i Lappland.  
 
Beslutsunderlag 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 2023-01-09 
Hållbarhetsberättelse och årsrapport 2021 inlandsbanan 
Medborgarförslaget 
Kommunfullmäktige 2022-11-07 § 117 
 
Förslag till beslut 
Utvecklingschefen - Att genom sitt delägande i Inlandsbanan AB fortsätta 
bidra till en hållbar transportlösning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-02-07 33 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 23 Dnr 2023/35–800 
 
Biblioteksplan 2023–2026 
Allmänna utskottet förslår kommunstyrelsen besluta 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
Sorsele Kommun beslutar att godkänna Kultur- och fritidsenhetens 
Biblioteksplan för perioden 2023–2026. 
 
Ärendebeskrivning 
Bibliotekslagen (SFS 2013:801) gör gällande att Sveriges kommuner och 
regioner antar planer för biblioteksverksamheterna. Då tidigare biblioteksplan 
passerat sitt sista datum 2022-12-31 ska ny biblioteksplan gälla åren 2023–
2026 antas.  
 
Biblioteksplanen är ett vägledande dokument som ska säkerhetsställa att 
biblioteksverksamheten i Sorsele kommun följer och utvecklas i enlighet med 
lagar och riktlinjer. Den ger en beskrivning av vad biblioteksverksamheten 
kommer att ha för fokusområden de närmsta fyra åren och ger också en 
möjlighet till uppföljning av verksamheten vilket gör den ett viktigt instrument 
för kvalitetssäkring. 
 
Beslutsunderlag 
Kultur- och fritidschefens tjänsteutlåtande 2023-01-27 
Förslag till biblioteksplan. 
 
Förslag till beslut 
Kultur- och fritidschefen - Sorsele kommun beslutar att godkänna kultur- och 
fritidsenhetens Biblioteksplan för perioden 2023–2027. 
Pia Sjöberg (s) – Planen ska antas för mandatperioden som är 2023–2026. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att allmänna utskottet beslutar enligt förslag i 
tjänsteutlåtandet, men med Sjöbergs tillägg. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-02-07 34 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 24 Dnr 2023/41–106 
 
Nominera ledamot till SmåKoms styrelse 
Allmänna utskottets beslut 
Ärendet överlämnas till kommunstyrelsen utan förslag till beslut. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun är medlem i SmåKom som är en partipolitiskt oberoende 
ideell förening för de, till invånarantalet, mindre kommunerna i Sverige. 
Föreningens syfte är att synliggöra och lyfta fram de små kommunernas 
aktuella och framtida utmaningar för riksdag, regering, myndigheter och övriga 
beslutsfattare. 
 
Valberedningen i SmåKom önskar nomineringar till årsstämman som hålls den 
26 april. SmåKom vädjar till samtliga medlemskommuner att nominera 
kandidater till de olika posterna och därmed hjälpa till att utse kompetenta och 
engagerade företrädare. 
 
Föreningens styrelse ska bestå av ordförande samt sex ordinarie ledamöter. 
Inga ersättare väljs. Ordföranden väljs för en tid av ett år. Styrelseledamöter 
väljs på föreningsstämman för en tid av två år. Hälften av ledamöterna väljs år 
ett och hälften påföljande år. De på föreningsstämman valda 
styrelseledamöterna utser inom sig vice ordförande och arbetsutskott. Medlem 
har rätt att lämna förslag på ordförande och ledamot i styrelsen. Valbara till 
styrelsen är förtroendevalda ur medlemskommunerna. I styrelsen kan varje 
medlemskommun representeras av högst en person.  Medlem har även rätt att 
lämna förslag på ledamot i valberedning samt revisor. Vid val av styrelse 
eftersträvas att ledamöterna ska ha en så god geografisk spridning som möjligt 
samt en jämställd könsfördelning. 
 
För de som väljs till styrelseuppdrag vill vi understryka vikten av att man 
prioriterar styrelsens möten (cirka sex gånger per år). Givetvis har man ett 
genuint intresse och engagemang för de små kommunernas frågor. 
Vi ser gärna att de som väljs tillhör den politiska ledningen (kommunstyrelsens 
allmänna utskott) i den egna kommunen. 
 
Beslutsunderlag 
Meddelande från SmåKom 
Stadgar 
 
Förslag till beslut 
Kjell Öjeryd (v) – Ärendet överlämnas till kommunstyrelsen utan förslag till 
beslut. 
 
Beslutet sänds till: Kommunstyrelsen  
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 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  

 Datum Sida 
 2023-02-07 35 
 

 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 

Au § 25 Dnr 2023/42–106 
 
Politiska kontaktpersoner till Sveriges Ekokommuner 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun nominerar inte någon till Sveriges Ekokommuner. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun är medlem i Sverige Ekokommuner.  
 
De vill nu att kommunen inte glömmer att kontrollera så att vår kommun har 
valt nya (eller gamla) politiska kontaktpersoner till Sveriges Ekokommuner 
inför den nya mandatperioden! De vill också gärna att kommunen väljer en 
ersättare från oppositionen så att ekokommunarbetet (som bygger på 
konsensus) blir väl förankrat. 
 
Enligt stadgarna representeras varje medlem av en politiker och en 
tjänsteperson. Det är tjänsteorganisationen som utser kontakttjänstepersonen.  
 
Beslutsunderlag 
Meddelande från Sveriges Ekokommuner 
 
Förslag till beslut 
Kjell Öjeryd (v) – Sorsele kommun nominerar inte någon till Sveriges 
Ekokommuner. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Sverige Ekokommuner 
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Au § 26 Dnr 2021/414–060 
 
Styrelsen Leader Lappland 2030 
Allmänna utskottets beslut 
Henrik Sjöström är Sorsele kommuns representant i styrelsen Leader Lappland 
2030. 
 
Ärendebeskrivning 
Den 14 oktober 2022 lämnades det in en ansökan om att få starta ett nytt 
Leader område. Ansökan är nu beviljad. Området utgörs av kommunerna 
Arjeplog, Arvidsjaur, Dorotea, Lycksele, Sorsele, Storuman, Vilhelmina och 
Åsele. Den nya programperioden startar i januari 2023 och det är först då det 
blir möjligt att ansöka om utvecklingsprojekt. 
 
Nu är det dags för kommuner att utse er offentliga representant till Leader 
Lappland 2030’s styrelse. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunchefens tjänsteutlåtande 2023-01-21 
Meddelande från Leader Lappland 
 
Förslag till beslut 
Kommunchef - Att allmänna utskottet beslutar om att Henrik Sjöström är 
Sorsele kommuns representant i styrelsen Leader Lappland 2030. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Leader Lappland 
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Fastställelse av ärendelistan 
Allmänna utskottets beslut 
Ärende 12-13 utgår från dagens ärendelista som sedan fastställs enligt följande; 
 
1 Mötets öppnande   
2 Upprop   
3 Val av justerare   
4 Meddelanden   
5 Information ordförande och kommunchef   
6 Personalärenden 2023 2023/44 
7 Begäran om ändrad borgen - Inlandsbanan AB 2022/545 
8 Avslut Leader Fiskeområde Vindelälven 2023/40 
9 Anslutningsavgift PTS projekt 2022 2022/222 
10 Mindre lager för arbetsstationer 2023/37 
11 Arbetsordning Folkhälsorådet 2023-2026 2023/39 
12 Remiss - förslag till nya föreskrifter för Västerbottens län 


TRV 2022/111987  2022/562 
13 Remiss - Nya eller ändrade föreskrifter för bärighetsklass och 


lokala trafikföreskrifter inför sammanställning av vägar 2023/29 
14 Trafiksäkerhetsutredning för Sorsele tätort 2023/15 
15 JO-anmälan - Begäran om upplysning och yttrande 2022/456 
16 Option - Försäljning del av fastigheten Abmoberg 3:3 2023/28 
17 Slutredovisning försäljning av fastigheten Gargnäs 1:113 2022/296 
18 Slutredovisning försäljning av fastigheten Tranan 13 2022/202 
19 Slutredovisning fastighetsförsäljning - Bräskafors 1:26, 


Nalovardo 2022/107 
20 Slutredovisning försäljning av fastighet Norrsele 1:17 2020/329 
21 Slutredovisning investeringsprojekt – Upprustning 


Nalovardovägen 2022/291 
22 Handlingsplan Bygdemedel 2023 (bygdeavgiftsmedel) 2022/461 
23 Årets företag 2022 2023/25 
24 Svar på medborgarförslag - Grillplatser 2022/74 
25 Svar på medborgarförslag - Mottagare och förvarare av 


digitalt material 2021/626 
26 Svar på medborgarförslag - Skogens ånga driver ekoturismen 2022/460 
27 Biblioteksplan 2023-2027 2023/35 
28 Nominera ledamöter till SmåKoms styrelse 2023/41 
29 Politiska kontaktpersoner - Sveriges Ekokommuner 2023/42 
30 Styrelse Leader Lappland 2030 2021/414 
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Au § 2  
 
Meddelanden 


Kommunstyrelsens beslut 
Meddelandena läggs till handlingarna. 
 
Redovisning av meddelanden 
1. Näringslivsrådet - 2022-12-06 Minnesanteckningar, dnr 2022/566–141. 
2. Utvecklingsverksamheten - Beviljar arrangemangsbidrag för Holmen 


Gungar på 50 000 kronor till Sorsele ungdoms- och idrottsförening, dnr 
2022/554-805. 


3. Lantmäteriet - LM 2022_051262 Saknade umesamiska namn i Arjeplogs 
och Sorsele kommuner, handlingsid: 2023.79. 


4. Bergsstaten - Undersökningstillstånd - Östra Dobblonbäcken nr 1, dnr 
2022/540–436. 


5. Länsstyrelsen Västerbotten - Beslut att godkänna handlingsplan för 
bygdemedel år 2023, dnr 2022/461–106. 


6. Region Västerbotten - Beslut om stöd Bifall projekt Strategisk Samverkan 
för Hållbar Näringslivsutveckling i Möjligheterna Region (SHiMR) 2023-
01-02--2025-12-31, dnr 2022/415–141. 


7. Synskadades Riksförbund - Regeringen vill flytta ledarhundsverksamheten, 
SRF kritiskt. Handlingsid 2023.498. 
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Au § 3  
 
Information ordförande och kommunchef 
 
Allmänna utskottets beslut 
Informationen noteras. 
 
Ordförande informerar bland annat om; 
− För vindkraftsprojekt Jiltjaurberget har remiss kommit från Länsstyrelsen. 


Samhällsbyggnadsverksamheten har fått i uppdrag att ta fram ett förslag 
till yttrande som ska beslutas av kommunfullmäktige i maj. 


− Har begärt en träff med styrelsemedlemmarna i Vikom 
(Vindelälvskommunernas ekonomiska förening). Enligt tidigare beslut ska 
föreningen integreras i biosfärsområdet. Har därför begärt ett möte för att 
resonera om detta. 


− Sveaskog kommer att avsätta 12 000 ha mark för reservatsbildning inom 
Sorsele och Storuman. Sorsele kommun har redan stora områden skyddade 
så detta känns inte bra. Det är bara dessa kommuner i Västerbotten som 
fått detta krav. 


 
Kommunchefen informerar bland annat om; 
− Mycket ekonomi, bokslut 2022 och planering för 2023 liggande budget. 


Det oroar mest nu. Haft ett par möten i kommunledningsgruppen och vi 
beräknas ligga ett par miljoner i underskott. Beror främst på ökade 
elkostnader, snöröjning osv. Målsättningen är att till kommunstyrelsen 
presenterar den fakta som vi vet idag. Det kommer att krävas en hel del 
besparingar. 


− Vi har haft ett gräv jobb vid campingen i somras som inte gick så bra. Det 
tryckte upp grundvatten och avloppet spolades sönder, slam och sand kom 
in i campingens servicehus. Vi vidtog en del åtgärder så snart som möjligt. 
Blev ett försäkringsärende. Campingen har lagt ner ca 100 timmar för att 
städa. Det innebar att en tvättmaskin gick sönder, kranar och ventiler gick 
sönder som måste bytas samt avbokningar av gäster. De har fått ersättning 
från deras försäkringsbolag. Utrustningen var dock väldigt gamla och de 
fick ett stort åldersavdrag, de fick inte heller ersättning för all arbetstid de 
lagt ner. Nu vill de att kommunen ska stå för åldersavdraget samt den 
arbetstid de lagt ner som de inte fått ersättning för från försäkringsbolaget. 
Det finns en faktura som vi har bestridit. 


− Arena Sorsele där har det varit ett antal möten med projektledaren. Har nu 
fått en första övergripande kalkyl över kostnaden och den ligger över 
beslutad budget. Tittat på två olika alternativ, det ena att bygga nytt och 
det andra är att ansluta den nya hallen med den gamla. Kommer att titta 
vidare på dessa kommande vecka. Kommer att redovisa mer på 
kommunstyrelsens sammanträde den 21 februari. Kommer att behöva en 
arkitekt som detaljritar. 
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− Ny teknisk chef har börjat och jobbar nu parallellt med avgående teknisk 
chef som är hjälpreda. 
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Au § 4 Dnr 2022/38–029 
 
Personalärenden 2023 
Allmänna utskottets beslut 
Informationen noteras. 
 
Ärendebeskrivning 
Det finns sedan tidigare ett beslut på stående punkter till allmänna utskottet. 
HR-chefen har nu förslag på ändring av de ståendepunkterna, till exempel 
”Aktuellt från HR-chef”. 
 
Sjukfrånvaro 
Första året jag tar fram siffror, oklarhet kring tidigare rapportering, svårt att 
veta vad som stämmer. Kontakt med Sveriges Kommuner och Regioner om 
förutsättningar för den obligatoriska sjukfrånvaroutredningen. Många 
kommuner med samma system rapporterar olika. Ledsamt att inte komma i mål 
med detta. Stora skillnader i våra olika system. Previas verktyg är mer 
användarvänligt, men deras system bygger på ett aktivt medarbetar- och 
chefskap – att man tillämpar gällande rutin. Det vill säga sjuk- och frisk-
anmäler som man ska. 
 
Pågående frågor 
− Översyn av samverksavtalet – motsättningar i sista stund vilket innebär att 


ett omtag krävs. HR-chefen är sammankallande. 
− Fortsatt översyn och framtagande av styrdokument och riktlinjer – 


pågående process, översyn av hela personalpolitiska 
handlingsprogrammet, tufft att hinna med detta operativa och tidskrävande 
arbete, fortsättning följer. 


− Upphandling företagshälsovård – nytt avtal klart med Falck (fd Previa). 
− Översyn av delegationsordningen – genomförd med kort varsel, viktigt att 


denna förankras väl i förvaltningen så att den efterlevs, ”samråd med HR”, 
annars tandlös. 


− Fortsatt ansträngt läge på personalenheten. Mycket städjobb och gamla 
rester, allt utvecklingsarbete ligger på is, fullt upp med det löpande, ny 
medarbetare på plats från 1 januari, ev en medarbetare på väg åter i arbete. 


− Lokalt kollektivavtal med Kommunal (utbyte av personuppgifter inför 
löneöversyn) kommer at tecknas. 


− Inom omsorgen pågår en översyn av flextidsavtal tillsammans med 
ledningsgrupp för omsorgen, arbetsplatsombud och HR-chef. 


− Ny ansökan om medel för finansiera projektledare för Heltidsresan ska 
göras, gemensam sittning med Kommunal nästa vecka. 


− Många nya chefer i förvaltningen – mycket bra men tidskrävande. 
− Ansträngd förvaltning, många har för mycket och de som tidigare inte 


signaleras gör det nu. 
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− Tufft år att vänta, viktigt med ”kommunklistret”. 
− ”Oro och snack på byn” kopplat till utbildningsverksamheten. 
− Mycket nytt på HR-sidan under förra året (LAS, SÄVA) och mycket nytt 


på gång även detta år (nya regler om dygnsvila). 
 
Bokslut 2022 – arbetsrättsligt perspektiv 
− Beslut om att kräva läkarintyg från första sjukdag. 
− Ärenden som tangerat misskötsamhet – medarbete som själv slutar. 
− Övervägande om att tilldela skriftlig varning. Utfärdat av skriftlig varning 


pga brott mot sekretess och olovlig frånvaro. 
− Färre individärenden mot för år 2021 då det fanns ett uppdämt behov. 
− Inga överenskommelser om avslut av tjänst (utköp i folkmun). 
− Få omplaceringar. 


 
Löneöversyn 2023 
− Lokal förhandlingsordning med Kommunal – uppstartsmöte i september 


för lokal förhandlingsordning. 
− Samtliga överläggningar genomförda. 
− Tunt på personalenheten – mycket extra arbete som tar tid. 
− RUS-samtal pågår i förvaltningen. 
− Målbild att vi liksom förra året kan betal ut nya löner med aprillönen. 


 
Avtalsrörelsen 2023 
Sista mars löper att stort antal centrala avta om löne- och anställningsvillkor ut. 
Berör 2,2 miljoner arbetstagare i hela landet. Förhoppningsvis finns ett nytt 
avtal klart senast 31 mars 2023. Under tiden centrala kollektivavtal gäller råder 
fredsplikt. Det ger stabila förutsättningar och villkor både för AT och AG. 
 
Avtalsläget i kommuner och regioner 
− SKRs HÖKar (huvudöverenskommelse) om lön och anställningsvillkor 


löper ut våren 2024. 
− För 2023 ska dock centrala parter utifrån ”märket” fastställa en 


löneökningsnivå i HÖK med Kommunal. 
− Övriga HÖK är utan garanterat utfall. Ställningstagande till 


löneökningsnivå 2023 görs därmed av arbetsgivaren lokal (2,2 %) 
− Industrins part reglerar nivån på ”märket” beror på den stora betydelse 


som exportindustrin har för svensk ekonomi, konkurrenskraft osv. 
 
Delegationsärenden och återkoppling 
− Inget nytt att rapportera. 
− Många punkter finns i delegeringsordningen där samråd ska se med HR-


chef men delegat är annan tjänsteperson exempelvis förkortande av  
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uppsägningstid, lönesättning vid nyanställning, läkarintyg vid sjukfrånvaro 
understigande 7 dagar, kräver att förankring av delegeringsordningen ut i 
organisationen. 


 
Beslutsunderlag 
Bildspel och muntlig information av HR-chef Marie Strinnholm 
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Au § 5 Dnr 2022/545–106 
 
Begäran om ändrad borgen – Inlandsbanan AB 
Allmänna utskottets förslag till kommunstyrelsen 
Föreslår kommunfullmäktige besluta, att såsom för egen skuld ingå borgen för 
Inlandsbanan AB:s låneförpliktelser upp till ett totalt högsta lånebelopp om 
938 840 kronor, jämte därpå löpande ränta och kostnader. 
 
Ärendebeskrivning 
Under 2019 togs styrelsebeslut om att förvärva motorvagnar till Inlandsbanan 
AB:s dotterbolag Inlandståget AB. Affären genomfördes därefter enligt beslut 
men på grund av pandemin och senare även kriget i Ukraina försenades och 
fördyrades ombyggnationen av motorvagnar i Polen. De ökade kostnaderna har 
försatt Inlandståget AB i ekonomiska svårigheter vilket ledde till att 
moderbolaget begärde ett aktieägartillskott från ägarkommunerna under 2022. 
 
För att undvika och säkerställa att inget nytt likviditetsbehov uppstår framöver 
har styrelsen i Inlandsbanan AB beslutat att överföra ägandet av de nya 
motorvagnarna från dotterbolaget till moderbolaget. På så sätt hamnar lån och 
tillhörande kostnader för de nya motorvagnarna i en starkare balansräkning där 
det statliga anslaget dessutom ytterligare förstärker ekonomin i form av ett 
förhöjt årligt bidrag från och med 2023. 
 
Fordonen syftar fortsatt till att skapa nya förutsättningar för ökad persontrafik 
kopplat till Inlandsbanan. I och med att ägandet av persontågen läggs över på 
Inlandsbanan AB kommer dessa fortsättningsvis hyras ut till operatörer som 
bedriver själva trafiken. 
 
I samråd med Kommuninvest begär nu Inlandsbanan AB att respektive 
fullmäktigen snarast fattar ett beslut i linje med vad som beskrivits. Beslutet 
ska vara utan specifika villkor och därmed lika för alla borgenärer, enligt krav 
från Kommuninvest. 
 
På likviddagen i början av 2023 kommer det nya borgensåtagandet ersätta det 
gamla men till ett justerat lägre belopp, då avbetalningar genomförts sedan 
upprättande av det tidigare borgensåtagandet. 
 
Beslutsunderlag 
Ekonomichefens tjänsteutlåtande 2023-01-23 
Brev till Sorsele kommun från Inlandsbanan AB 
 
Förslag till beslut 
Ekonomichefen - Kommunfullmäktige beslutar, att såsom för egen skuld ingå 
borgen för Inlandsbanan AB:s låneförpliktelser upp till ett totalt högsta 
lånebelopp om 938 840 kronor, jämte därpå löpande ränta och kostnader. 
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Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 6 Dnr 2023/40-435 
 
Avslut Leader Fiskeområde Vindelälven 
Allmänna utskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
Sorsele kommun godkänner att kommunens del av eventuellt överskott vid ett 
avslut tillfaller stiftelsen Vindelälvsfiske. 
 
Ärendebeskrivning 
Vindelälvens avrinningsområde och Umeälvens nedre del har under två Eu-
målperioder varit ett leaderområde med huvudfinansiering från Europeiska 
Fiskerifonden. Huvudman för den första perioden var Vindeln kommun och för 
den andra en Leaderförening som bildades 2016.  
 
Någon tredje period kommer det inte bli då Fiskerifonden inte längre kommer 
skjuta till medel för leaderverksamhet. Leaderföreningen kommer därför att 
avvecklas under våren 2023. 
 
Den ekonomiska situationen inför detta avslut är att det finns ett överskott som 
byggts upp under de två perioderna. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunsekreterarens tjänsteutlåtande 2023-01-31 
Brev till medfinansiärer från  
 
Förslag till beslut 
Kommunsekreteraren - Sorsele kommun godkänner att kommunens del av 
eventuellt överskott vid ett avslut tillfaller stiftelsen Vindelälvsfiske. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 7 Dnr 2022/222–534 
 
Anslutningsavgift PTS 2022 utbyggnadsprojekt 
Allmänna utskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
Föreslå kommunfullmäktige besluta; 
− Fastställer anslutningsavgiften för projektet PTS 2022 till 15 000 kronor 


per anslutning inklusive moms. 
− Efter utbyggnadsprojektets slutdatum debiteras anslutningsavgift i enlighet 


med antagna anslutningsavgifter för bredband. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele stadsnät sökte i augusti 2022 finansiering för tre projektsträckor från 
Bredbandsstöd 2022 som fördelas av PTS, Post och telestyrelsen. 
 
Samtliga tre projektsträckor: 1. Byarna Djupfors, Räftmyran, Bäckmo, 
Kraddsele, 2. Aha – Krutträsk och 3. Gustavsberg - Nedre Saxnäs beviljades i 
november 2022. 
 
I underlagen till ansökan angavs vår nuvarande anslutningsavgift på 12 000 
kronor exklusive moms för nya fastigheter som ansluter i samband med 
utbyggnadsprojekt. PTS har i underlagen för ansökan angett att 
anslutningsavgiften ska ligga mellan 10 000 kr – 40 000 kr. 
 
Det är viktigt att anslutningsbara fastigheter tidigt får vetskap om kostnaden för 
att ansluta till stadsnätet. Anslutningsavgiften är av stor vikt för 
projektplaneringen då den finansierar de delar av bredbandsutbyggnaden som 
inte täcks av bredbandsstödet från PTS. 
 
Som mottagare av bredbandsstödet ansvarar vi för att senast sex månader från 
startdatum erbjuda alla slutkunder som omfattas av utbyggnadsprojektet 
möjlighet att beställa bredbandsanslutning. Av erbjudandet ska det framgå när 
leverans kommer att ske samt kostnaden för anslutningen. Erbjudandet ska 
även publiceras offentligt. 
 
Stadsnätet ska leverera bredbandsanslutning till slutkunder vid minst två 
tillfällen: 
a) De slutkunder som accepterar stödmottagarens erbjudande, beskrivet ovan, 


om leverans av bredbandsanslutning i samband med utbyggnadsprojektet, 
ska få sin bredbandsanslutning levererad senast på dagen för 
bredbandsinfrastrukturens färdigställande. 


b) De slutkunder som senast två år efter bredbandsinfrastrukturens 
färdigställande begär att en stödberättigad byggnad ska anslutas ska få sin 
bredbandsanslutning levererad senast tre år efter färdigställandet. 
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Au § 7, forts. 
 
Beslutsunderlag 
It-chefens tjänsteutlåtande 2023-01-26 
 
Förslag till beslut 
It-chefen - Kommunfullmäktige fastställer anslutningsavgiften för projektet 
PTS 2022 till 15 000 kronor per anslutning inklusive moms. Efter 
utbyggnadsprojektets slutdatum debiteras anslutningsavgift i enlighet med 
antagna anslutningsavgifter för bredband. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 8 Dnr 2023/37–054 
 
Mindre lager för arbetsstationer 
Allmänna utskottet förslår kommunstyrelsen besluta 
− Bevilja IT-enheten att göra inköp av teknisk utrustning för lagerhållning 


till vidare försäljning internt inom Sorsele kommuns verksamheter till ett 
värde upp till 80 000 kronor. 


− Kostnaden belastar verksamhet it 92050 vilket innebär att en 
budgetavvikelse upp till 80 000 kronor tillåts. 


 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun upphandlade 2022 ny leverantör av arbetsplatser i form av 
datorer med tillbehör. Avtalet innefattar bland annat stationära datorer, bärbara 
PC, bildskärmar samt dockningsstationer. 
 
På grund av rådande världsläge gällde för 2022 att leverans ska vara oss 
tillhanda senast sex månader från beställning. För beställningar lagda 2023 
gäller att leverans ska vara oss tillhanda senast 3 månader efter beställning. De 
beställningar vi gjorde under 2022 har ännu inte levererats till kommunen. 
Anställda väntar fortfarande på sina arbetsredskap och verksamheterna och IT-
enheten samarbetar för att lösa ut bristen på ny utrustning för att verksamheten 
ska kunna löpa på. 
 
Den komponentsbrist som råder i världen gör att leveranstiderna kan variera 
enormt. Med långa leveranstider kan IT-enheten inte garantera att personalen 
får det tekniska stöd som krävs för att kunna utföra sina arbetsuppgifter. Detta 
ökar IT stress och risken för en försämrad arbetsmiljö för medarbetarna, det 
medför en högre arbetsbelastning på IT-enheten. 
 
För att minska sårbarheten under kommande år föreslår IT-enheten att vi köper 
in ett antal enheter som ska fungera som buffert och säkerställa att 
verksamheten kan bedrivas trots långa leveranstider. Dessa enheter kommer då 
kunna hämtas ut och internfaktureras till verksamheterna under året. Förlag till 
enhetsreserv: 
Utrustning Antal 
Stationär dator 1 
Bärbar dator 8 
Bildskärm 6 
Dockningsstation 5 
 
Beslutsunderlag 
It-chefens tjänsteutlåtande 2023-01-27 
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Au § 8, forts. 
 
Förslag till beslut 
It-chefen - Att kommunstyrelsen beviljar IT-enheten att göra inköp av teknisk 
utrustning för lagerhållning till vidare försäljning internt inom Sorsele 
kommuns verksamheter till ett värde upp till 80 000 kronor. 
Pia Sjöberg (s) – Kostnaden belastar verksamhet it 92050 vilket innebär att en 
budgetavvikelse upp till 80 000 kronor tillåts. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 9 Dnr 2023/39–003 
 
Arbetsordning Folkhälsorådet 2023–2026 
Allmänna utskottets beslut 
Återremitterar arbetsordningen som ska remissas till samtliga politiska partier 
med möjlighet att lämna synpunkter eftersom detta förändrar den politiska 
organisationen. Dessutom ska förslag till den nya arbetsordningen förankras 
hos ledningsgruppen. 
 
Ärendebeskrivning 
Senaste arbetsordning till Sorsele Folkhälsoråd är antagen av 
kommunfullmäktige 2019-02-25 § 12. Förslag till ny arbetsordning för 
mandatperioden 2023–2026 finns nu för beslut. 
 
Beslutsunderlag 
Förslag till arbetsordning folkhälsorådet 2023–2026 
 
Förslag till beslut 
Kjell Öjeryd (v) – Antar förslag till arbetsordning Folkhälsorådet 2023–2026. 
Magnus Norlund (m) – Återremitterar arbetsordningen som ska remissas till 
samtliga politiska partier med möjlighet att lämna synpunkter eftersom detta 
förändrar den politiska organisationen. Dessutom ska förslag till den nya 
arbetsordningen förankras hos ledningsgruppen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att allmänna utskottet beslutar enligt Norlunds förslag. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunsekreterare 
Folkhälsosamordnare 
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Au § 10 Dnr 2023/15–512 
 
Förslag att utföra en Trafiksäkerhetsutredning för Sorsele 
tätort 
Allmänna utskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
Föreslå kommunfullmäktige besluta; 
Inte anslå medel för att genomföra en trafiksäkerhetsutredning. 
Trafiksäkerhetsutredning ska göras inom befintlig budget. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har av kommunfullmäktige beslut 2022-02-28 § 9, dnr 
2021/193–106, fått i uppdrag att genomföra en trafiksäkerhetsutredning inom 
Sorsele tätort. Ärendet har sitt ursprung i ett medborgarförslag där förslaget är 
att införa generell hastighetsbegränsning inom Sorsele tätort med 40 km/h. Vid 
skolor och dagis skulle nuvarande hastighetsbegränsning behållas, 30 km/h. 
 
Förslaget har lämnats för remiss till tekniska verksamheten, Trafikverket och 
Polisen. Trafikverket och Polisen har avstyrkt förslaget. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2023-01-10 
Offert AFRY, hastighetsutredning 
Kommunfullmäktige 2022-02-28 § 9 
Medborgarförslaget 
 
Förslag till beslut 
Tekniska chefen - Att anslå 150 000 kronor för att genomföra 
trafiksäkerhetsutredningen. Att Teknisk chef får i uppdrag att genomföra 
utredningen med hjälp av föreslaget konsultföretag. Att utredningen påbörjas 
snarast efter accepterad offert och erforderliga kommunala beslut. Att 
utredningen med dess slutsatser och förslag på åtgärder redovisas då den har 
utförts samt att eventuella åtgärder som behövs göras kostnadsuppskattas och 
särredovisas. 
Magnus Norlund (m) och Kjell Öjeryd (v) – Inte anslå medel för att genomföra 
en trafiksäkerhetsutredning. Trafiksäkerhetsutredning ska göras inom befintlig 
budget. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att allmänna utskottet beslutar enligt Norlund och Öjeryds 
förslag. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 11 Dnr 2022/456–108 
 
JO anmälan. Begäran om upplysningar och yttrande 
Allmänna utskottets beslut 
Att besvara remissen till JO enligt nedan: 
Sorsele kommun har inte levt upp till de krav som ställs i Förvaltningslagen § 6 
och uppdrar till kommunchef att ta fram riktlinjer för att Förvaltningslagen § 6 
ska efterlevas inom samtliga verksamheter. 
 
Jäv 
På grund av jäv deltar inte Pia Sjöberg (s) i handläggningen av detta ärende och 
lämnar lokalen. Kristina Axelsson (c) inträder som ersättare. 
 
Ärendebeskrivning 
En privatperson har i en anmälan framfört klagomål mot Sorsele kommun med 
anledning av kommunens hantering av frågor som personen ställt via e-post. 
Ärendet har anmälts till JO, Riksdagens ombudsman. JO har lämnat in begäran 
om upplysning och yttrande. Av yttrandet ska särskilt framgå hur kommunens 
hantering av den klagandes frågor förhåller sig till kravet på serviceskyldighet i 
6 § förvaltningslagen (1017:900). JO:s begäran var felaktigt adresserat till 
Samhällsbyggnadsnämnden vilket har inneburit att ärendet inte alls har beretts i 
tid. Klagomålet har sitt ursprung och början då personen köpte en fritidstomt i 
Ammarnäs och ej godkände kommunens debitering av VA-avgift för obebyggd 
tomt. 
 
I bilagorna framgår det att kommunen har rätt att debitera obebyggda tomter, 
däremot är det otydligt i kommunens VA taxa att kommunen har den rätten. 
VA verksamheten kommer därför att revidera VA taxan och lämna förslag till 
hur just denna taxa ska förtydligas. 
 
Detta ärende berör i första hand ekonomiverksamheten och funktionen 
kundtjänst men den berör också tekniska verksamhetens VA-verksamhet. 
Ärendet berör också tekniska verksamhetens verksamhetsområde ”Allmän 
markreserv/skogsfastigheter” då det är den verksamheten som exploaterar och 
försäljer tomter. 
 
I JO:s begäran om remiss framgår det att ärendet ska beredas av nämnd som 
ska redovisa sin bedömning av det som kommit fram samt bifoga ett 
protokollsutdrag från det sammanträdet då nämnden fattade beslut om yttrandet 
till JO 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska chefen tjänsteutlåtande 2023-01-30 
Sammanställning dokumentation 
JO – Begäran om upplysning och yttrande 2022-11-21 
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Au § 11, forts. 
 
Förslag till beslut 
Tekniska chefen – Föreslår kommunstyrelsen att godkänna upprättad remiss till 
JO enligt följande: Att både ekonomienhet som teknisk verksamhet anser att 
kommunen inte brustit i sin serviceskyldighet och att bilagorna med både 
sammanställning och utdrag av kommunikationen mellan privatpersonen och 
kommunens verksamheter stöder detta. 
Kjell Öjeryd (v) – Sorsele kommun har inte levt upp till de krav som ställs i 
Förvaltningslagen § 6 och uppdrar till kommunchef att ta fram riktlinjer för att 
Förvaltningslagen § 6 ska efterlevas inom samtliga verksamheter. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att allmänna utskottets beslutar enligt eget förslag. 
 
 
Beslutet sänds till: 
JO 
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Au § 12 Dnr 2023/28–253 
 
Option, försäljning del av fastigheten Abmoberg 3:3 
Allmänna utskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
− Godkänna förslag till option som ger företaget rätt att under optionstiden 


förvärva 14 470 m2 av fastigheten Abmoberg 3:3 till en köpeskilling av 
578 800 kronor. 


− Uppdrag till teknisk chef att upprätta erforderliga köpehandlingar inklusive 
servitut för väg till förmån för kommunens Va-anläggning om företaget 
väljer att nyttja optionen och verkställa försäljningen. 


− Vid försäljning står köparen för samtliga fastighetsbildningskostnader. 
− Teknisk chef redovisar ärendet till kommunstyrelsen då försäljningen har 


skett eller om optionen löper ut utan att försäljning skett. 
 
Ärendebeskrivning 
Baseco AB har uppvaktat tekniska verksamheten med önskemål om att 
förvärva mark i syfte att utöka sitt nuvarande industriområde. Företaget 
undersöker förutsättningar för att utveckla sin verksamhet och markområdet 
kan komma att behövas för utbyggnad av företagets verksamheter. Tekniska 
verksamheten ser varken på kort eller lång sikt att kommunen har något annat 
behov av området för eget eller annans bruk, så av det skälet föreslår tekniska 
verksamheten att optionen godkänns. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2023-01-19 
Situationsplan opto 
Situationsplan karta 
 
Förslag till beslut 
Tekniska verksamheten föreslår kommunstyrelsens arbetsutskott föreslå 
kommunstyrelsen att godkänna förslag till option som ger företaget rätt att 
under optionstiden förvärva 14 470 m2 av fastigheten Abmoberg 3:3 till en 
köpeskilling av 578 800 kronor. Att uppdrag till teknisk chef att upprätta 
erforderliga köpehandlingar inklusive servitut för väg till förmån för 
kommunens Va-anläggning om företaget väljer att nyttja optionen och 
verkställa försäljningen. Att vid försäljning står köparen för samtliga 
fastighetsbildningskostnader. Att teknisk chef redovisar ärendet till 
kommunstyrelsen då försäljningen har skett eller om optionen löper ut utan att 
försäljning skett. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
Beslutet sänds till: Kommunstyrelsen   
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Au § 13 Dnr 2022/296–253 
 
Slutredovisning försäljning av fastigheten Gargnäs 1:113 
Allmänna utskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
Att godkänna slutredovisningen. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har verkställt kommunfullmäktiges beslut 2022-09-26 
§ 106 och sålt fastigheten Gargnäs 1:113. 
 
Hela köpeskillingen om en (1) krona har erlagts, redovisats in och 
försäljningen är avslutad. 
 
Samtliga villkor enligt kommunfullmäktiges beslut har följts utom 
fastighetsbildningskostnaderna som har ersatts av mäklararvode som 
finansierats från tekniska kontoret. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2023-01-09 
Kommunfullmäktige 2022-09-26 § 106 
 
Förslag till beslut 
Tekniska chefen - Tekniska verksamheten förslår kommunstyrelsens 
arbetsutskott föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att 
godkänna slutredovisningen 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 14 Dnr 2022/202–253 
 
Slutredovisning försäljning av fastigheten Tranan 13 
Allmänna utskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
Att godkänna slutredovisningen. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har verkställt kommunstyrelsens beslut 2022-06-07 § 
113 och sålt fastigheten Tranan 13. 
 
Hela köpeskillingen om 940 000 kronor har erlagts, redovisats in och 
försäljningen är avslutad. Försäljningen nådde utgångspris men inte pris 
därutöver. 
 
Mäklararvodet och övriga omkostnader har finansierats av anslaget ”En 
kommun i balans” då försäljningen av Tranan 13 är ett av de större 
energireducerande projekten i den handlingsplan som håller på att byggas upp. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2023-01-09 
Kommunstyrelsen 2022-06-07 § 113 
 
Förslag till beslut 
Tekniska chefen - Tekniska verksamheten förslår kommunstyrelsens 
arbetsutskott föreslå kommunstyrelsen besluta att godkänna slutredovisningen 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Ekonomi 
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Au § 15 Dnr 2022/107–253 
 
Slutredovisning försäljning av Bräskafors 1:26, Nalovardo 
Allmänna utskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
Föreslå kommunfullmäktige besluta;  
Att godkänna slutredovisningen. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har verkställt kommunfullmäktiges beslut 2022-04-25 
§ 34 och sålt fastigheten Bräskafors 1:26 vid Nalovardo. Hela köpeskillingen 
om 30 000 kronor har erlagts, redovisats in och försäljningen är avslutad. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska chefen tjänsteutlåtande 2023-01-09 
Kommunfullmäktige 2022-04-25 § 34 
 
Förslag till beslut 
Tekniska chefen – Föreslår kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att 
godkänna slutredovisningen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 16 Dnr 2020/329–253 
 
Slutredovisning försäljning av Norrsele 1:17 
Allmänna utskottet föreslår kommunstyrelsen beslut 
Föreslå kommunfullmäktige besluta; 
Att godkänna slutredovisningen. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har verkställt kommunfullmäktiges beslut 2020-09-28 
§ 76 och sålt fastigheten Norrsele 1:17. Hela köpeskillingen om 500 000 
kronor har erlagts, redovisats in och försäljningen är avslutad. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2023-01-09 
Sammanställning ärende Norrsele 1:17 
Kommunfullmäktige 2020-09-28 § 76 
 
Förslag till beslut 
Tekniska chefen - Tekniska verksamheten förslår kommunstyrelsens 
arbetsutskott föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att 
godkänna redovisningen. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 


 
  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  


 Datum Sida 
 2023-02-07 26 
 


 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Au § 17 Dnr 2022/291–311 
 
Slutredovisning investeringsprojekt – Upprustning av enskilda 
vägen 12083, Nalovardo 
Allmänna utskottet förslår kommunstyrelsen besluta 
Föreslå kommunfullmäktige besluta;  
− Att godkänna slutredovisningen. 
− Att kommunens belopp om 157 194 kronor tas från projektet ”Allmänna 


energiåtgärder Kommunhuset”. 
 
Ärendebeskrivning 
Tekniska verksamheten har verkställt kommunfullmäktiges beslut Upprustning 
av enskilda vägen 12083, Nalovardo. Totala kostnaden för projektet uppgick 
till 748 540 kronor exklusive moms. Kommunen erhöll investeringsbidrag med 
70 % av redovisad kostnad, 523 978 kronor. Kommunens kostnad blir 157 194 
kronor. Skidanläggningen Nalovardo ska stå för 30 % av totala kostnaden 
vilket blir 67 368 kronor exklusive moms vilket har fakturerats. 
 
Beslutsunderlag 
Tekniska chefens tjänsteutlåtande 2023-01-09 
Sammanställning investeringsprojekt 
Kommunfullmäktige 2022-06-20 § 64 
 
Förslag till beslut 
Tekniska chefen - Tekniska verksamheten förslår kommunstyrelsens 
arbetsutskott föreslå kommunstyrelsen föreslå kommunfullmäktige att 
godkänna slutredovisningen samt att kommunens belopp om 157 194 kronor 
tas från projektet ”Allmänna energiåtgärder Kommunhuset”. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 18 Dnr 2022/461–106 
 
Handlingsplan Bygdemedel 2023 – disponering nr 1 
Allmänna utskottet föreslår kommunstyrelsen besluta 
Utifrån Handlingsplan bygdemedel 2023 fördela medel från potten ”Allmänna 
näringslivsfrämjande åtgärder och medfinansiering av projekt” enligt följande: 
− 180 000 kronor – Medfinansiering projekt till verksamhet 22020 
− 90 000 kronor – Marknadsföring till verksamhet 22010 
− 150 000 kronor – Friluftsfonden verksamhet 34020 


 
Jäv 
På grund av jäv deltar inte Kristina Axelsson (c) i handläggningen av detta 
ärende och lämnar lokalen. Hon är inte tjänstgörande under sammanträdet, så 
ingen ersättare inträder. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun har antagit Handlingsplan för bygdemedel 2023 (2022/461). 
Handlingsplanen fördelar de disponibla medlen som är ungefär 900 000 kronor 
per år enligt följande: 
− 75% till ”Allmänna näringslivsfrämjande åtgärder och medfinansiering av 


projekt”. Hur dessa medel ska fördelas beslutar kommunstyrelsen. 
− 25 % till ”Främjande av kommunens föreningsliv”. Dessa medel avsätts 


för föreningar att söka och görs senast 31 januari där kommunen får yttra 
sig innan beslut tas av Länsstyrelsen. 


 
I detta steg ska nu kommunstyrelsen besluta om mer specifikt användande av 
medel för ” Allmänna näringslivsfrämjande åtgärder och medfinansiering av 
projekt. 
 
Beslutsunderlag 
Utvecklingschefen tjänsteutlåtande 2023-01-27 
 
Förslag till beslut 
Utvecklingschef - Att utifrån Handlingsplan bygdemedel 2023 fördela medel 
från potten ”Allmänna näringslivsfrämjande åtgärder och medfinansiering av 
projekt” enligt följande: 
180 000 kronor – Medfinansiering projekt till verksamhet 22020 
90 000 kronor – Marknadsföring till verksamhet 22010 
150 000 kronor – Friluftsfonden verksamhet 34020 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
Beslutet sänds till: Kommunstyrelsen,  
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Au § 19 Dnr 2023/25–140 
 
Årets företag 2022 
Allmänna utskottets beslut 
Ärendet bordläggs till allmänna utskottets sammanträde den 11 april 2023. 
 
Ärendebeskrivning 
Enligt riktlinjerna för att utse Årets Företag (dnr 2022/416) ska medborgare få 
möjlighet att nominera företag. Därefter sammanställer 
utvecklingsverksamheten dessa och föreslår fem av de nominerade utifrån 
branscher, ägare med olika kön och geografisk spridning i kommunen till 
kommunstyrelsens allmänna utskott för beslut. 
 
Följande kriterium gäller: Årets företag kännetecknas av utveckling, 
nytänkande och en stabil ekonomi. Företaget är lokalt verksamt och har sitt 
säte i kommunen, visar intresse för lokal utveckling på ett sätt som stärker 
kommunens inriktning om livskraft genom tillväxt och hållbarhet. 
 
Utvecklingsverksamheten har enligt riktlinjerna möjlighet att också själva utse 
ett eller flera egna priser av engångskaraktär beroende på aktuella händelser 
och utveckling under året som gått. Vilka priser och pristagare är ännu inte 
utsedda. 
 
Beslutsunderlag 
Utvecklingschefens tjänstutlåtande 2023-01-27 
Lista nominerade företag och motivering 
 
Förslag till beslut 
Utvecklingschefen – Föreslår följande fem företag att välja bland när dem ska 
besluta om pristagare Årets Företag 2022: Princess Bageri /Sarina Bieri, 
Gluetec AB, Hook & Cup Sorsele Visitorcenter AB, Forsgrens i Blattnicksele, 
Maidi Andersson-Eira. 
Kjell Öjeryd (v) – Föreslår att ärendet bordläggs till allmänna utskottets 
sammanträde den 11 april 2023. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att allmänna utskottet beslutar enligt eget förslag. 
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Au § 20 Dnr 2022/74–106 
 
Svar på medborgarförslag – Grillplatser  
Allmänna utskottet förslår kommunstyrelsen besluta 
Föreslå kommunfullmäktige besvara medborgarförslaget enligt följande: 
Tack för ditt förslag som medborgare. Kultur- och fritidsenheten får i uppdrag 
att utse möjlig placering och struktur kring upprättande av grillplatser. De ska 
arbeta med att genomföra detta på så många platser i kommunen som möjligt 
inom en budget på 100 000 kronor. 
 
Ärendebeskrivning 
Erika Bjuhr har lämnat ett medborgarförslag till Sorsele kommun med förslag 
om att bygga fler enkla grillplatser med tak omkring Sorsele. Hon påtalar de 
vackra platserna som finns tätortsnära med möjliga platser att uppföra 
grillplatser vid för de som inte har bil, turister, ungdomar med flera samt de 
som vill göra en kortare promenad och utflykt. Syftet är att göra orten mer 
attraktiv och främja utevistelse. 
 
Verksamheten har fört samtal med Erika Bjuhr som gett mer specifik 
information kring vart besökare idag går, och där behovet i tätorten är som 
störst och där lyfts båtbryggan på Holmen som en viktig plats. 
 
Beslutsunderlag 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 2023-01-27 
Digitala kartan 
Barnchecklista analys grillplatser 
Kommunfullmäktige 
 
Förslag till beslut 
Utvecklingschefen - Kultur- och fritidsenheten utser möjlig placering och 
struktur kring upprättande av grillplatser och arbetar vidare med att genomföra 
detta på så många platser i kommunen som budgeten på 100 000 kronor gör 
möjligt. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 21 Dnr 2021/626-106 
 
Medborgarförslag – Mottagare och förvarande av digitalt 
material 
Allmänna utskottet förslår kommunstyrelsen besluta 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
Tack för ditt inlämnade förslag som medborgare. Utvecklingsverksamheten har 
sett över möjlighet att publicera digitalt material som kommunen får som gåva 
på kommunens hemsida. I samtal med kommunikatören framkommer 
svårigheter att lägga ut digitalt historiskt material från andra källor på 
kommunens hemsida. I denna typ av material finns ofta personuppgifter av 
olika slag där GDPR skapar utmaningar. Kommunens hemsida är primärt en 
myndighetssida med höga lagkrav. Material vi lägger ut på hemsidan ska vara 
tillgänglighetsanpassad vilket denna typ av material sällan är. Samtidigt ska 
kommunen stå för att informationen som läggs ut är korrekt vilket är svårt att 
säkerställa när källan är från annan aktör. Resurser som krävs för att 
tillgänglighetsanpassa, kvalitetssäkra, anpassa digitala materialet till lämpligt 
läsbart digitalt format samt katalogisera är inget som verksamheten har resurser 
för idag. Utifrån detta är medborgarens förslag om att publicera materialet på 
kommunens hemsida inte möjlig. 
 
Verksamheten ser dock ett stort värde i att fortsätta försöka hitta alternativa 
lösningar till denna typ av historiskt material. Verksamheten har därför 
påbörjat en process att ta fram riktlinjer för olika typer av donationer. Riktlinjer 
som innehåller bland annat vad kommunen ska ta emot och vad kommunen 
inte ska ta emot, hur gåvorna ska förvaras och vilken verksamhet som är 
ansvarig. Det finns en långsiktig målsättning att katalogisera och i större 
utsträckning än idag tillgängliggöra material för medborgarna Verksamheten 
kommer därför att undersöka möjlighet till extern finansiering som inkluderar 
katalogisering, utställning, tillgängliggörande av materialet och olika typer av 
medier för medborgarna. Ännu har inga medel hittats och tyvärr finns det inga 
garantier på att det kommer att finnas. 
 
Ärendebeskrivning 
Ett medborgarförslag har inkommit med syfte att säkerställa att historiskt 
material sparas. Förslaget påtalar att alltmer historiskt material produceras 
digitalt och detta material finns både hos föreningar och enskilda personer. 
Materialet är i många fall oåtkomligt för den breda allmänheten men kan ur ett 
historiskt perspektiv vara högst intressant både idag och för kommande 
generationer. Medborgaren föreslår att kommunen tar emot och lagrar 
materialet och publicerar detta på kommunens hemsida. 
 
Beslutsunderlag 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 
Kommunfullmäktige 2022-02-28 § 7 
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Au § 21, forts. 
 
Medborgarförslaget 
 
Förslag till beslut 
Utvecklingschefen lämnar i sitt tjänsteutlåtande förslag till beslut. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 22 Dnr 2022/460–840 
 
Svar på medborgarförslag – Skogens ånga driver ekoturismen 
Allmänna utskottet förslår kommunstyrelsen besluta 
Föreslår kommunfullmäktige besvara medborgarförslaget enligt följande: 
Tack för att du lämnat förslag som medborgare. Sorsele kommun fortsätter 
genom sitt delägande i Inlandsbanan AB att bidra till en hållbar 
transportlösning. 
 
Ärendebeskrivning 
Urban Berglund har lämnat ett medborgarförslag med en önskan om att driva 
inlandsbanan fossilfri för att utveckla dess möjlighet att vara en hållbar 
pulsåder i Lappland.  
 
Beslutsunderlag 
Utvecklingschefens tjänsteutlåtande 2023-01-09 
Hållbarhetsberättelse och årsrapport 2021 inlandsbanan 
Medborgarförslaget 
Kommunfullmäktige 2022-11-07 § 117 
 
Förslag till beslut 
Utvecklingschefen - Att genom sitt delägande i Inlandsbanan AB fortsätta 
bidra till en hållbar transportlösning. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 23 Dnr 2023/35–800 
 
Biblioteksplan 2023–2026 
Allmänna utskottet förslår kommunstyrelsen besluta 
Föreslår kommunfullmäktige besluta; 
Sorsele Kommun beslutar att godkänna Kultur- och fritidsenhetens 
Biblioteksplan för perioden 2023–2026. 
 
Ärendebeskrivning 
Bibliotekslagen (SFS 2013:801) gör gällande att Sveriges kommuner och 
regioner antar planer för biblioteksverksamheterna. Då tidigare biblioteksplan 
passerat sitt sista datum 2022-12-31 ska ny biblioteksplan gälla åren 2023–
2026 antas.  
 
Biblioteksplanen är ett vägledande dokument som ska säkerhetsställa att 
biblioteksverksamheten i Sorsele kommun följer och utvecklas i enlighet med 
lagar och riktlinjer. Den ger en beskrivning av vad biblioteksverksamheten 
kommer att ha för fokusområden de närmsta fyra åren och ger också en 
möjlighet till uppföljning av verksamheten vilket gör den ett viktigt instrument 
för kvalitetssäkring. 
 
Beslutsunderlag 
Kultur- och fritidschefens tjänsteutlåtande 2023-01-27 
Förslag till biblioteksplan. 
 
Förslag till beslut 
Kultur- och fritidschefen - Sorsele kommun beslutar att godkänna kultur- och 
fritidsenhetens Biblioteksplan för perioden 2023–2027. 
Pia Sjöberg (s) – Planen ska antas för mandatperioden som är 2023–2026. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att allmänna utskottet beslutar enligt förslag i 
tjänsteutlåtandet, men med Sjöbergs tillägg. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Kommunstyrelsen 
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Au § 24 Dnr 2023/41–106 
 
Nominera ledamot till SmåKoms styrelse 
Allmänna utskottets beslut 
Ärendet överlämnas till kommunstyrelsen utan förslag till beslut. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun är medlem i SmåKom som är en partipolitiskt oberoende 
ideell förening för de, till invånarantalet, mindre kommunerna i Sverige. 
Föreningens syfte är att synliggöra och lyfta fram de små kommunernas 
aktuella och framtida utmaningar för riksdag, regering, myndigheter och övriga 
beslutsfattare. 
 
Valberedningen i SmåKom önskar nomineringar till årsstämman som hålls den 
26 april. SmåKom vädjar till samtliga medlemskommuner att nominera 
kandidater till de olika posterna och därmed hjälpa till att utse kompetenta och 
engagerade företrädare. 
 
Föreningens styrelse ska bestå av ordförande samt sex ordinarie ledamöter. 
Inga ersättare väljs. Ordföranden väljs för en tid av ett år. Styrelseledamöter 
väljs på föreningsstämman för en tid av två år. Hälften av ledamöterna väljs år 
ett och hälften påföljande år. De på föreningsstämman valda 
styrelseledamöterna utser inom sig vice ordförande och arbetsutskott. Medlem 
har rätt att lämna förslag på ordförande och ledamot i styrelsen. Valbara till 
styrelsen är förtroendevalda ur medlemskommunerna. I styrelsen kan varje 
medlemskommun representeras av högst en person.  Medlem har även rätt att 
lämna förslag på ledamot i valberedning samt revisor. Vid val av styrelse 
eftersträvas att ledamöterna ska ha en så god geografisk spridning som möjligt 
samt en jämställd könsfördelning. 
 
För de som väljs till styrelseuppdrag vill vi understryka vikten av att man 
prioriterar styrelsens möten (cirka sex gånger per år). Givetvis har man ett 
genuint intresse och engagemang för de små kommunernas frågor. 
Vi ser gärna att de som väljs tillhör den politiska ledningen (kommunstyrelsens 
allmänna utskott) i den egna kommunen. 
 
Beslutsunderlag 
Meddelande från SmåKom 
Stadgar 
 
Förslag till beslut 
Kjell Öjeryd (v) – Ärendet överlämnas till kommunstyrelsen utan förslag till 
beslut. 
 
Beslutet sänds till: Kommunstyrelsen  







 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 
 Kommunstyrelsens allmänna utskott 
  


 Datum Sida 
 2023-02-07 35 
 


 
Detta protokoll är elektroniskt justerat och Utdragsbestyrkande 
juridiskt bindande 


Au § 25 Dnr 2023/42–106 
 
Politiska kontaktpersoner till Sveriges Ekokommuner 
Allmänna utskottets beslut 
Sorsele kommun nominerar inte någon till Sveriges Ekokommuner. 
 
Ärendebeskrivning 
Sorsele kommun är medlem i Sverige Ekokommuner.  
 
De vill nu att kommunen inte glömmer att kontrollera så att vår kommun har 
valt nya (eller gamla) politiska kontaktpersoner till Sveriges Ekokommuner 
inför den nya mandatperioden! De vill också gärna att kommunen väljer en 
ersättare från oppositionen så att ekokommunarbetet (som bygger på 
konsensus) blir väl förankrat. 
 
Enligt stadgarna representeras varje medlem av en politiker och en 
tjänsteperson. Det är tjänsteorganisationen som utser kontakttjänstepersonen.  
 
Beslutsunderlag 
Meddelande från Sveriges Ekokommuner 
 
Förslag till beslut 
Kjell Öjeryd (v) – Sorsele kommun nominerar inte någon till Sveriges 
Ekokommuner. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Sverige Ekokommuner 
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Au § 26 Dnr 2021/414–060 
 
Styrelsen Leader Lappland 2030 
Allmänna utskottets beslut 
Henrik Sjöström är Sorsele kommuns representant i styrelsen Leader Lappland 
2030. 
 
Ärendebeskrivning 
Den 14 oktober 2022 lämnades det in en ansökan om att få starta ett nytt 
Leader område. Ansökan är nu beviljad. Området utgörs av kommunerna 
Arjeplog, Arvidsjaur, Dorotea, Lycksele, Sorsele, Storuman, Vilhelmina och 
Åsele. Den nya programperioden startar i januari 2023 och det är först då det 
blir möjligt att ansöka om utvecklingsprojekt. 
 
Nu är det dags för kommuner att utse er offentliga representant till Leader 
Lappland 2030’s styrelse. 
 
Beslutsunderlag 
Kommunchefens tjänsteutlåtande 2023-01-21 
Meddelande från Leader Lappland 
 
Förslag till beslut 
Kommunchef - Att allmänna utskottet beslutar om att Henrik Sjöström är 
Sorsele kommuns representant i styrelsen Leader Lappland 2030. 
 
Beslutsgång 
Ordföranden finner att det bara finns ett förslag vilket också blir allmänna 
utskottets beslut. 
 
 
Beslutet sänds till: 
Leader Lappland 
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